
 

Protokół 

          z obrad XLI Sesji Rady Gminy Gostynin 

               z dnia 22 czerwca 2022 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

5. Dyrektor GCKiTWGG – Cezary Szymczak 

6. Prezes ZK – Andrzej Szyszka 

7. Główny Specjalista ds. Inwestycji – Sławomir Pacek 

8. Kierownik GO – Katarzyna Tomczak 

9. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, 

powitała Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Pana Wójta Gminy, Panią Skarbnik Gminy, 

Panią Sekretarz Gminy, Panią Kierownik GOPS, Pana Dyrektora GCKiTWGG, Pana Prezesa ZK, Panią 

Kierownik referatu GO, Pana Kierownika referatu SO, Pana Informatyka, oraz Panów Sołtysów i gości 

przybyłych na dzisiejsze obrady. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy do przedstawionego porządku obrad mają 

Państwo jakieś wnioski, bądź uwagi? Brak. 

Radni porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdę do treści 

sprawozdania z działalności Wójta za okres międzysesyjny, chciałbym poprosić, iż gościmy dzisiaj 

podczas obrad tej sesji gości z uczniowskiego Klubu Sportowego Zwoleń Team z na czele z jego 

Prezesem Panem ………………………….., zawodnicy tegoż Klubu chcą się pochwalić osiągnięciami 

które ostatnio zanotowali w swej sportowej karierze. Bardzo proszę Panie Prezesie. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego …………………: Dzień dobry Państwo, Szanowna Pani 

Przewodnicząca, Panie Wójcie, Szanowni Radni, Szanowni Sołtysi, zebrani goście, chciałbym 

serdecznie zaprosić moich wychowanków którzy podzielą się wynikami na wyczynach Mistrzostwa 

Polski 

Drodzy Państwo z wielką radością, z wielką przyjemnością chciałbym przedstawić mieszkańców Gminy 

Gostynin zawodników z Uczniowskiego Klubu Zwoleń Team, którzy jak dla mnie i dla Państwa może 

nie każdy słyszał, ale każdy powinien o tym wiedzieć, że osiągnęli torowe Mistrzostwo Polski w 

Dusznikach Zdrój, jest to niezwykły wysiłek, niezwykła chęć walki aby na specjalistycznym torze którego 

akurat my nie mamy tak jak inne Kluby tam ćwiczą i reprezentują swój Klub to potrafimy walczyć jak 

równy z równym i przedstawię:  

……………………….. medale w Mistrzostwach Polski na każdym dystansie, za chwilę powie na jakich 

dystansach jak również i w sztafecie, wszystkie medale jakie były do zgarnięcia to osiągnął. 



………………………………. pewnie już Państwo znacie Klaudię, już nie raz tutaj była i również w 

stypendium sportowe osiągała więc również większość medali oprócz jednego, gdzie zabrakło 0,2tyś., 

walczymy na każdą sekundę, ale również na tysięcznym, ponadto w sztafetach również w kategorii 

starszej czyli w seniorkach, jest seniorką B, a w seniorkach zajęła II miejsce w sztafecie. 

…………………. sztafeta, srebrny medal. 

I tutaj zacznę od mamy żeby może wisienka na torcie której może tak nie widać, ale będzie słychać na 

pewno ………………………….. zajęła w sztafecie srebrny medal w kategorii senior, jest masterką tak 

jak ja, zaryzykowaliśmy w tym roku żeby z kategorii masters powyżej 30 lat przenieść się do kategorii 

senior do 20 lat, jest to dozwolone aby dla Klubu osiągnąć jak najwyższą liczbę punktów i tutaj się udało 

ta kalkulacja moja pozwoliła na to że seniorzy zdobywają dużą liczbę punktów pod względem oczywiście 

wygranych lub jakiś VI, VII miejsc, zdobyliśmy łącznie ja z Panią ……… 146 punktów co dało nam na 

Klub i wraz z innymi zawodnikami oczywiście VI miejsce pod względem 18 Klubów, natomiast pod 

względem kategorii dzieci i młodzieży czyli juniorek i juniorów C, kadetów i kadetek osiągnęliśmy                 

I miejsce, niezwykłe I miejsce, w tej chwili przygotowujemy się do ulicznych Mistrzostw Polski                      

w Tomaszowie Lubelskim na specjalistycznej pętli i tak to drodzy Państwo wygląda troszkę o naszym 

Klubie, jeszcze przedstawię ………………….. w roczniku 2016 czyli w kategorii takiej dziecięcej, 

osiągnęła jakie medale? I miejsca. 

Słuchajcie Państwo ja z tego miejsca zanim przejdą i opowiedzą może nie o dyscyplinie tylko  na jakich 

dystansach startowali i jakie osiągnęli chciałbym bardzo serdecznie podziękować Państwu, Panu 

Wójtowi, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Panu Czerwińskiemu i również innym osobom za mega 

wsparcie słowne, nie będę mówił o kwotach finansowych, tylko o słownych, za każdy czas który jeśli  ja 

potrzebowałem, zadzwoniłem, zawsze telefon od Państwa był odebrany czy na taką rozmowę czy jakieś 

słowa otuchy, zawsze Państwo mieliście dla mnie czas, dlatego ja serdecznie dziękuję za kredyt 

zaufania bo 2016 r kiedy ten Klub z własnej inicjatywy otwierałem nie mieliśmy nic do zaoferowania, nie 

było sprzętu, mieliśmy tylko dwa kaski, a uczestnicy z Białotarska było 8 osób, ćwiczyliśmy bez kasków 

co było mega niebezpieczne, 5 par rolek które kupiłem na OLX w tej chwili ten kredyt zaufania możemy 

gdzieś tam dalej oczywiście spożytkować i nadal Państwo jesteście dla nas otwarci więc serdecznie 

dziękuję nawet za te małe kwoty, za słowa otuchy za wszystko co dla nas robicie, więc w tej chwili 

Drodzy Państwo, Klub tak rozrósł się, że jesteśmy mega poważanym Klubem w tych najlepszych 

Klubach łyżwiarskich i wrotkarskich i obiecuję z tego miejsca że usłyszycie nie tylko o wrotkach ale 

również i o łyżwiarstwie szybkim ponieważ już teraz wchodzimy nie w treningi tylko w przygotowania, 

zbieramy sprzęt, zakupujemy ten sprzęt łyżwiarski do łyżwiarstwa szybkiego jak również i do łyżwiarstwa 

szorttrotowego i tutaj pozwólcie że takim miłym akcentem przekaże kwiatki dla Pani Marzeny Bulińskiej 

– dziękujemy serdecznie, oraz na ręce Pana Wójta drugi kwiatek. A ja serdecznie chciałbym jeszcze 

podziękować za włożony wysiłek, za trud, za każdy przejechany centymetr czy toru czy ulicy moim 

zawodnikom, nawet za różne te zgrzyty które były na linii nauczyciel – zawodnik, czy trener – zawodnik, 

ale wiem że to w jakimś stopniu procentuje, dlatego pozwólcie że ode mnie otrzymacie puchary. 

Nastąpiło wręczanie pucharów zawodnikom – mieszkańcom Gminy Gostynin. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego…………………. : teraz tak pokrótce żeby czasu Państwu nie 

zabierać chcemy przedstawić ja jakich dystansach bo przynieśli krążki w odpowiednich kolorach, 

przypomnę Duszniki Zdrój 10-12 czerwca Torowe Mistrzostwa Polski i ……………... w kategorii kadet 

czyli w rocznikach 2008-2009 zdobył ile medali, jakich kolorów i na jakich dystansach. 

……………………….. : zdobyłem 5 medali, 3 złote na dystansach 5 tyś. na punkty i 3 tyś. na 

eliminacjach i w sztafecie z kolegami z Klubu, również 1 srebrny medal na dystansie 200m i brązowy 

na 500m. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego ………………… : czyli wszystko co było do wzięcia. Może 

………………………  jego siostra w kategorii junior KC w rocznikach 2010-2011. Tam startowało ponad 

60 dziewczynek, więc słuchajcie drodzy Państwo nie jest tak łatwo wejść na podium. 

……………………. : ja zdobyłam II miejsce w sztafecie. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego …………………………. : II miejsce w sztafecie na dystansie 

3000m jadą tam 3 dziewczynki, zmiana może być co okrążenie poprzez odpowiednie wypchnięcie, 

można jechać po 2 okrążenia i znów wypchniecie czyli takie zmiany sztafetowe, no nie koniecznie 

wyglądające jak w lekkoatletyce nie ma tam pałeczki sztafetowej, ale wypchnięcie jest zrobione.  



Przed nami   ……………………………….   juniorka B w rocznikach 2006-2007. 

……………………………. : na 200m tak jak wcześniej trener mówił zabrakło mi tych 0,2tyś. do podium 

i  na 500m miałam III miejsce, na 1000m II miejsce, 5000 eliminacje III miejsce, 5000 punkty też III 

miejsce   i w sztafecie stanęłyśmy razem z koleżankami z Klubu na II miejsce. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego  …………………….  na eliminacji to jest na zasadzie takiej, 

tam nie ma studzienki, że jak ktoś wjedzie to wpada w studzienkę i już go nie ma, tylko polega to na tym 

że osoba ostatnia która jest np. co drugie okrążenie, czy w zależności jaki to jest dystans, jak jest 

ostatnia to wtedy eliminują te osoby, ona jest już nieaktywna bo jeśli ktoś tak zrobi to jest grupa 

nieaktywna, więc to jest bardzo trudny bieg.  

……………………..  już mówiła to może teraz Pani ………………………   

……………………………. moim największym osiągnięciem to właśnie sztafeta o której ……………..  już 

mówiła II miejsce, jechałyśmy razem z  …………..  i jeszcze jedną koleżanką z Klubu, IV miejsce na 

200m, reszta dystansów na V miejscu. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego ………………….. : …………………. rocznik tak jak 

powiedziałem 2016, z dziećmi jechała na dystansach 100,200,300 i 400m.i wszystkie miała medale 

złote. 

Drodzy Państwo jeszcze raz bardzo dziękuję za miłe przyjęcie, za takie przyjęcie zwłaszcza w tym 

miejscu, dziękujemy serdecznie za miłe słowo i na pewno obiecujemy, że nie poprzestaniemy, każdy 

trening już może za tydzień się spotkamy i powiemy, że osiągnęliśmy kolejne medale w ulicznych 

Mistrzostwach Polski, a takie teraz przed nami w Tomaszowie Lubelskim w ten weekend, także 

dziękujemy serdecznie Państwu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: w imieniu Rady Gminy Gostynin serdecznie 

gratulujemy Wam takich osiągnięć, dziękujemy za to, że promujecie naszą Gminę w całej Polsce, także 

ogromne wyrazy uznania i szacunku za waszą pracę, życzymy wielu, wielu sukcesów żeby nadal tak 

dużo było o Was słychać. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja również chciałbym bardzo serdecznie pogratulować 

wspaniałych wyników, podziękować Wam w ogóle za wasze zaangażowanie i reprezentowanie nas 

Gminy Gostynin na tak szerokim forum i na Ogólnopolskich Mistrzostwach Polski, to jest naprawdę 

wielki zaszczyt. To nas tym bardziej utwierdza w przekonaniu że warto w sport inwestować czy to w 

postaci infrastruktury, czy w postaci programów które kierujemy do Klubów Sportowych, być może 

oczekiwania są w większych pieniądzach ale robimy co możemy, ale jeszcze raz podkreślam utwierdza 

nas, że ten kierunek jest dobry. Jeszcze raz serdecznie gratulujemy, mamy też oczywiście 

przygotowane upominki, przepraszam za moje roztargnienie, że wziąłem tylko 3 upominki, ale one są 

w Urzędzie do odbioru dla pozostałych osób. 

Nastąpiło wręczenie upominków. 

Prezes uczniowskiego Klubu Sportowego …………………….. : dziękujemy Państwu serdecznie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado niniejszym przekładam 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny tj. od 29 kwietnia 2022r. do 21 czerwca 

2022 r. 

W tym czasie odbyłem dziewięć spotkań  poza Urzędem Gminy:  

- w dniu 3 maja uczestniczyłem  w Obchodach 231 rocznicy uchwalenia  Konstytucji 3 Maja, 

- w dniu 14 Maja wziąłem udział w inauguracji działalności Oddziału Regionalnego Stowarzyszenia 

Kobiet w Centrum Mazowsze Północ w Płocku, 

- w dniu 23 maja uczestniczyłem w XXXVI Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej  w Warszawie, 

- w dniu 27 maja uczestniczyłem w podpisaniu umów  w ramach zadań: ”Mazowieckiego Instrumentu 

Aktywizacji  Sołectw” w Płocku, 

- w dniu 28 maja wziąłem udział  w Ogólnopolskim  Harcerskim Rajdzie „Wisła” na terenie Gminy 

Gostynin,  

- w dniu 30 maja uczestniczyłem  w uroczystym ogłoszeniu wyników naboru Rządowego Funduszu 

Polski Ład oraz w uroczystych obchodach Dnia Samorządu Terytorialnego w Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów w Warszawie, 



- w dniu 31 maja uczestniczyłem w podpisaniu umowy o dofinansowanie  na budowę pomnika Marszałka 

Józefa Piłsudskiego na terenie Szkoły Podstawowej w Sierakówku. 

- w dniu 4 czerwca wziąłem udział  w uroczystości z okazji Dnia Dziecka w  Anielinie. 

- w dniu 7 czerwca uczestniczyłem  w XV Turnieju Sztafet w szkole w Białotarsku.   

 

  Wydałem 30  zarządzeń  Wójta. 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 

1 50 29.04.2022r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok 

2 51 29.04.2022r w sprawie: przyjęcia zasad polityki rachunkowości dla projektu 

grantowego pod nazwą Cyfrowa Gmina – Wsparcie dzieci rodzin 

PGRowskich w rozwoju cyfrowym – granty PPGR, 

3 52 29.04.2022r w sprawie: przyjęcia zasad polityki rachunkowości dla projektu 

grantowego  w ramach programu operacyjnego Polska Cyfrowa na 

lata 2014- 2020,osi priorytetowej V rozwój cyfrowy JST oraz 

wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia REACT- EU 

działania 5.1 rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia – dotyczącej realizacji projektu” Cyfrowa 

Gmina” 

4 53 29.04.2022r. w sprawie: przyjęcia zasad  polityki rachunkowości w ramach 

działania „ Wsparcie dla rozwoju Lokalnego w ramach inicjatywy 

LEADER objętego programem „ Rozwój Ogólnodostępnej                    

i  niekomercyjnej infrastruktury  turystycznej lub rekreacyjnej lub 

kulturalnej” operacji pod nazwą „Modernizacja pomostu na jeziorze 

Lucieńskim” 

5 54 29.04.2022r. w sprawie: ustalenia planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku dochodów  z przeznaczeniem na wydatki na zadania 

zrealizowane ze środków  z Funduszu Pomocy 

6 55 04.05.2022r. w sprawie: umorzenia zaległego czynszu wraz z należnymi 

odsetkami za najem lokalu mieszkalnego w Leśniewicach. 

 

 

7 56 04.05.2022r. w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie 

zadań w roku 2022 z zakresu zdrowia publicznego określonych        

w Narodowym Programie Zdrowia na lata 2021-2025 w ramach 

celu operacyjnego nr 2 Profilaktyka uzależnień i powołania Komisji 

Konkursowej, 

8 57 06.05.2022r. w sprawie: powołania Komisji ds. przeciwdziałania mobbingowi       

w sprawie zawiadomienia z dnia 19 kwietnia 2022r. 

9 58 09.05.2022r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn. Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją 

zadania pn. „ Budowa i przebudowa infrastruktury kanalizacji 

sanitarnej na terenie Gminy Gostynin” 

10 59 10.05.2022r. w sprawie: zmiany zarządzenie Nr 57/2022 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 6 maja 2022 r. w sprawie powołania Komisji ds. 

przeciwdziałania mobbingowi w sprawie zawiadomienia z dnia 19 

kwietnia 2022 r. 

11 60 12.05.2022r. w sprawie: ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na 

wsparcie realizacji zadań publicznych z zakresu kultury, sztuki, 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w 2022 r. 



12 61 13.05.2022r. w sprawie: zmiany uchwały nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, 

13 62 16.05.2022r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

14 63 16.05.2022r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów                        

i wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2022 rok, 

15 64 16.05.2022r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania  pn.” Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy 

Gostynin”. 

16 65 25.05.2022r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn.” Zakup i dostawa laptopów wraz                                  

z oprogramowaniem z ich serwisem w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020”. 

17 66 31.05.2022r. w sprawie: przedstawienia Radzie Gminy Gostynin Raportu               

o stanie Gminy Gostynin za 2021 rok, 

18 66a 31.05.2022r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia obowiązków 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Zwoleniu dla ……………………. 

19 67 01.06.2022r. w sprawie: ogłoszenia ostatecznych wyników w konkursie ofert na 

powierzenie zadań w roku 2022 z zakresu zdrowia publicznego 

określonych w Narodowym Programie Zdrowia na lata 2021-2025 

w ramach celu operacyjnego nr 2 Profilaktyka uzależnień. 

20 68 01.06.2022r. w sprawie: uchylenia zarządzenie nr 66/2021 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie upoważnienia 

pracownika Urzędu Gminy Gostynin  Pani Jolanty Perlikowskiej – 

kierownika Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

do załatwiania spraw w zakresie właściwości merytorycznej 

kierowanego przez nią referatu. 

21 69 02.06.2022r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 61/25 o powierzchni 0,1722 ha oraz 1/7 

udziału w działce nr ewid. 61/32 o powierzchni 0,0906 ha położonej 

na terenie wsi Helenów gm. Gostynin. 

22 70 02.06.2022r. w sprawie: upoważnienia pani Katarzyny Grabowskiej – kierownika 

Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa                          

do załatwiania spraw w imieniu Wójta, w zakresie właściwości 

merytorycznej kierowanego przez nią referatu, 

23 71 02.06.2022r.  w sprawie: powołania Anity Maślanej jako inspektora ochrony 

danych w Urzędzie Gminy Gostynin oraz jednostkach 

organizacyjnych Gminy Gostynin, 

24 72 09.06.2022r. w sprawie: w sprawie ogłoszenia konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Teodorowie, 

25 73 10.06.2022r. w sprawie: zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Gostynin, 

26 74 13.06.2022r, w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze         

w Urzędzie Gminy Gostynin – kierownik Referatu Promocji                       

i Funduszy Pomocowych. 

27 75 13.06.2022r. w sprawie: zmiany regulaminu wynagradzania pracowników 

Urzędu Gminy Gostynin zatrudnionych  na podstawie umowy            

o pracę. 

28 76 20.06.2022r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 61/33 o powierzchni 0,2248 ha  położonej 

na terenie wsi Helenów gm. Gostynin. 



29 77 20.06.2022r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 61/34 o powierzchni 0,2353  położonej na 

terenie wsi Helenów gm. Gostynin. 

30 78 20.06.2022r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 61/35 o powierzchni 0,2350 ha położonej na 

terenie wsi Helenów gm. Gostynin. 

 

I.W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 33 zaświadczenia i 19 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach.  

2. Wprowadzono 220 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 95 decyzji zmieniających wymiar podatków na rok 2022. 

4. Przyjęto w kasie 697 szt. wpłat za odpady komunalne. 

5. Przyjęto w kasie 1 423 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne.  

6. Wypłacono kwotę 192 399,09 zł z tytułu zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolniczej.   

7. Wystawiono 7 szt. tytułów wykonawczych z tytułu podatku od środków transportowych na łączną 

kwotę: 44 526,00 zł.  

8. Zaksięgowano 1 637 szt. wpłat za zobowiązania pieniężne w podatku od nieruchomości, rolnym      

i leśnym.  

9. Wydano 1 decyzje w sprawie umorzenia podatku w kwocie 395,50 zł. 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 29 kwietnia przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie Delegatury w Płocku wnioski           

o wydanie opinii dotyczącej zgodności arkusza organizacji na rok szkolny 2022/2023  

z przepisami prawa oświatowego Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły 

Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej  

w Lucieniu, Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, Szkoły Podstawowej 

im. Marii Kownackiej w Sokołowie, Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, 

Szkoły Podstawowej w Teodorowie, Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. 

2. W dniu 5 maja przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek o udzielenie dotacji celowej 

na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe w 2022 r.  

3. W dniu 23 maja przesłano do Ministerstwa Edukacji Narodowej wniosek o zwiększenie części 

oświatowej subwencji ogólnej z 0,4% rezerwy w roku 2022 z tytułu dofinansowania sprzętu szkolnego 

i pomocy dydaktycznych do pomieszczeń do nauki w nowo wybudowanych obiektach szkół i placówek 

oświatowych publicznych prowadzonych lub dotowanych przez jednostki samorządu terytorialnego.       

O wsparcie wnioskowała Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku. Kwota 

wnioskowana – 171.210,00 zł. 

4. W dniu 25 maja przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek o zawarcie umowy  

w sprawie trybu przekazywania środków Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie 

pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników w 2022 r.  w wysokości 8.493,13 zł. 

5. W dniu 25 maja Pan Wójt zatwierdził z uwagami projekty arkuszy organizacyjnych dla ośmiu szkół. 

6. W dniu 27 maja przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie wniosek dot. udzielenia wsparcia 

finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w 2022 r. z programu „Aktywna tablica”. Kwota 

wnioskowana 105.000,00 zł; wkład 26.250,00 zł. 

7. W dniu 1 czerwca wydano 12 decyzji dot. przyznania stypendium szkolnego w formie refundacji na 

okres od 01.05.2022 r. do 30.06.2022 r. obywatelom Ukrainy/środki na zakup pomocy materialnej              

o charakterze socjalnym. 

8. W dniu 2 czerwca podpisano z Mazowieckim Kuratorem Oświaty umowę dot. przekazywania środków 

Funduszu Pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników w 2022 r.  

9. W dniu 8 czerwca wypłacono dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycielowi Szkoły 

Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu w kwocie 1.000,00zł, 



10. W okresie sprawozdawczym wpłynął jeden wniosek nauczyciela o udzielenie dofinansowania na 

pomoc zdrowotną. 

11. W dniach od 7 czerwca do 20 czerwca na podstawie ROZPORZĄDZENIE MINISTRA EDUKACJI    

I NAUKI z dnia 22 kwietnia 2021 r. zmieniające rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych 

stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków               

do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy zostało 

wypłacone nauczycielom wyrównanie wynagrodzenia od 1 maja br. 

Wyrównanie wynagrodzenia otrzymali nauczyciele z poszczególnych szkół: Szkoły Podstawowej  

w Teodorowie, Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu, Szkoły Podstawowej 

im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, 

Szkoły Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoły Podstawowej im. Marii 

Kownackiej w Sokołowie, Szkoły Podstawowej w Lucieniu. 

12. W dniu 8 czerwca wydano na podstawie wniosku, który wpłynął do Urzędu Gminy Gostynin decyzje 

pracodawcy na dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika. Kwota dofinansowania 

8.493,13 zł. 

13. W dniu 13 czerwca dokonano podziału środków na dodatkowe zadania oświatowe, o których mowa 

w ustawie z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa (Dz. U. z 2022 r. poz. 583)/środki na edukację dzieci z Ukrainy za okres 

01.04-31.04.2022 r. 

14. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla, Szkoły 

Podstawowej w Lucieniu. Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na 

przydział godzin nauczycielom w związku z orzeczeniem o potrzebie indywidualnego nauczania. 

15. W związku z przydziałem godzin języka polskiego dla uczniów będących obywatelami Ukrainy na 

podstawie Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2017 r. w sprawie 

kształcenia osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących obywatelami polskimi, które 

pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw (t.j. Dz. U. z 2020 r. 

poz. 1283 z późn. zm. w okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla 

Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie.  

16. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

1. Wydano 36 decyzji o warunkach zabudowy, 68 projektów decyzji jest  w uzgodnieniach. 

2. Wydano 6 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 9 projektów decyzji jest                                

w uzgodnieniach. 

3. Wydano 3 decyzje zmieniające warunki zabudowy.  

4. Wydano 3 decyzje o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 13 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 67 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 3 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

8. Wydano 2 zaświadczenia o przeznaczeniu w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy. 

9. Wydano 15 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

10 .Wpłynęły 3 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

III. Inwestycje  

1. Wydano łącznie 14 decyzji na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

2. Wydano 30 decyzji zmieniających decyzje na umieszczenie w pasie drogowym dróg gminnych 

urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 

ruchu drogowego dla Gminnego Zakładu Komunalnego w Solcu. 



3. Wydano 10 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

4. Podpisano 11 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku                                

z prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

5. Podpisano umowę na zagospodarowanie działki o nr ew. 83/3 w m. Nagodów. 

6. Unieważniono postępowanie przetargowe na Przebudowę dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin               

w m. Polesie, Osiny, Gorzewo-Klusek, Zaborów Stary, Sieraków, Leśniewice, Jaworek-Zwoleń, 

Emilianów  i Górki Drugie. Cena najkorzystniejszych ofert (niepodlegających odrzuceniu) przewyższała 

kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył na sfinansowanie zadania. Ogłoszono drugie postępowania 

przetargowe, otwarcie ofert 29.06.2022r. 

7. Otrzymano pozytywną odpowiedź na złożony wniosek o umorzeniu części pożyczki zaciągniętej                                

z WFOŚiGW na realizację zadania pn.: Budowa kanalizacji sanitarnej w m. Sokołów. Zgodnie z umową 

umorzeniową równowartość umorzonej kwoty tj. 141.600,00zł. należy przeznaczyć na dofinansowanie 

budowy sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Gostynin lub termomodernizację budynków 

gminnych. Termin zrealizowania i rozliczenia finansowego zadania do dnia 10.05.2024 r. 

8. Złożono rozliczenie umowy o warunkowym umorzeniu pożyczki zaciągniętej z WFOŚiGW na 

realizację zadania pn.: Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Helenów. 

9.Wykonane zostało zadanie pn.: Rozbudowa sieci wodociągowej 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska  

1.  Wpłynęło 13 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości.  

2.  Wydano 28 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

3.  Wydano 9 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

4.  Wydano 4 decyzje o przyznaniu dodatku mieszkaniowego. 

5.  Zawarto 2 umowy o przyznaniu lokalu mieszkalnego. 

6.  Przyjęto 8 wniosków o zmianę funduszu sołeckiego. 

7.  Dokonano 31 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

8.  Dokonano 2 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 

9. Wydano 2 decyzje zezwalające na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gostyninie. 

10. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew dla Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie. 

11. Wydano 1 decyzje wnoszącą sprzeciw do zgłoszenia zamiaru usunięcia drzew dla osoby fizycznej. 

12. Wydano 55 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji zwierząt               

w ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gostynin na rok 2022”. 

13. Wprowadzono do centralnej ewidencji emisyjności budynków 611 deklaracji  dotyczących źródeł 

ciepła i źródeł spalania paliw w budynkach i lokalach mieszkalnych i lokalach niemieszkalnych. 

Łącznie w systemie Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków na dzień 17.06.2022 r. jest 

wprowadzonych 2450 deklaracji dotyczących źródeł ciepła i źródeł spalania paliw w budynkach                    

i lokalach mieszkalnych i niemieszkalnych. 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

1. Wpłynęło 38 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

2. Wpłynęło 90 wniosków o przyznanie świadczenia ratowniczego dla członków OSP. 

3. Sporządzono 11 decyzji w sprawie świadczenia rzeczowego na rzecz obrony. 

4. W dniach 26, 27 i 30 maja br. została przeprowadzona kwalifikacja wojskowa dla mężczyzn i kobiet 

urodzonych w 2003 r. Zostało wezwanych 83 mężczyzn oraz 3 kobiety (66 mężczyzn z rocznika 

podstawowego 2003 i 17 z rocznika starszego). 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

1. urodzeń  – 15 

2. zgonów – 17 

3. zameldowań na pobyt stały – 54 

4. zameldowań na pobyt czasowy – 12  



5. wymeldowania z pobytu stałego – 54 

6. wymeldowania z pobytu czasowego – 3 

7. wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 44 

8. udostępnienie danych osobowych – 32 

dowody osobiste  

1. przyjęcie wniosków dowodowych – 138 

2. wydanie dowodu osobistego – 144 

3. unieważnionych  dowodów – 125 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

        Odbyły się 2 posiedzenie komisji, 

Rozpatrzono ogółem 9 wniosków.  

Do Sądu skierowano 2 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osoby 

uzależnionej. 

Pozytywnie zaopiniowano wnioski na wydanie 7 decyzji dotyczących zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

VI. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

1. Prowadzono sprawy kadrowe i organizacyjne Urzędu. 

2.Sporządzono porozumienie zmieniające dla pracownika ref. Rolnego. 

3.  Sporządzono awans wewnętrzny na kierownika dla pracownika ref. rolnego. 

4.  Przyjęto na uzupełnienie 1 prac. robót publicznych. 

5.  Zwolniono dwóch pracowników robót publicznych z art. 52 

6.  Prowadzono praktyki  5 praktykantów. 

7.  Zakupiono łózka dla dzieci uczestników pleneru w Lucieniu. 

8.  Sporządzono umowy zlecenia dla opiekunów pleneru malarskiego w Lucieniu. 

9.  Sporządzono umowy na oświetlenie, scenę i nagłośnienie na zakończenie pleneru. 

10.  Sporządzono umowę z ZIKS na wykonywanie utworów podczas zakończenia pleneru malarskiego. 

11.  Przygotowano uroczystość podpisania Aktu Erekcyjnego i wmurowania Kamienia Węgielnego pod 

budowę Siedziby Urzędu Gminy Gostynin. 

12.  Rozpoczęto odnawianie pokoju w budynku ORANGE dla potrzeb w Referatu promocji i pozyskiwania 

środków pomocowych. 

13.  Sporządzono zlecenia zakupów na Pikniki wiejskie organizowane z Funduszu Sołeckiego. 

14.  Sporządzono wyciąg z rejestru Kultury dla Gminnej Biblioteki Publicznej z.s. w Solcu. 

15.  Przejęto i przekazywano majątek Spółki Zakład Komunalny w Solcu do Gminnego Zakładu 

Komunalnego w związku z zakończeniem działalności Spółki. 

16.  Sporządzono dokumentację na zakup samochodu dla gospodarki wodociągowej. 

17.  Sporządzano informację do policji w sprawie zatrudnienia dłużników alimentacyjnych. 

18.  Na bieżąco referat obsługuje  13 skazanych  wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we 

współpracy z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

19.  Na bieżąco przyjmowane są na stan środki trwałe i przedmioty nietrwałe. 

Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze zapewniając 

sprawne funkcjonowanie Urzędu.   

VII. W zakresie Pozyskiwania Funduszy 

1. Liczba złożonych wniosków o płatność w ramach programu „Czyste powietrze” - 8 

2. Liczba udzielonych konsultacji - 30 

3. Liczba złożonych wniosków w ramach programu „Czyste powietrze” – 5 

4. Podpisanie umowy na dofinansowanie na realizację zadania - budowa pomnika upamiętniającego 

tradycję, chwałę i sławę oręża polskiego - Pomnik Marszałka Józefa Piłsudskiego na terenie Szkoły 

Podstawowej  w Sierakówku. 

5. Podpisanie umowy na 100 000 zł z „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 

2022”  

6. Otrzymanie dofinansowania w wysokości 150 000 zł na Budowę boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej w Lucieniu. 

7. Złożenie wniosku do Ministra Sportu i Turystyki o dofinansowanie zadania inwestycyjnego w ramach 



programu modernizacji kompleksów sportowych 'orlik' 2022. 

8. Złożenie wniosku w ramach programu „Sąsiedzka Pomoc” - Program wspiera inicjatywy w zakresie 

zdrowia, edukacji i integracji społecznej realizowane na rzecz ukraińskich dzieci i ich opiekunów. 

9. Złożenie wniosku w ramach programu „Tu mieszkam, tu zmieniam EKO”. 

VIII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Dokonano wyboru najkorzystniejszych ofert dla inwestycji: „Budowa i przebudowa infrastruktury 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin” dofinansowanej z programu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych.  

W ramach zadań: 

- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gorzewo, 

- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bierzewice, 

- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Belno-Sokołów w formule zaprojektuj i wybuduj, 

- Modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Lucień w formule zaprojektuj i wybuduj, 

- Rozbudowa i przebudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Białotarsk w formule zaprojektuj              

i wybuduj 

Planowany termin podpisania umów z wykonawcami – początek lipca 2022 r. 

2. Zakończenie robót dla zadania inwestycyjnego po nazwą „Rozbudowa sieci wodociągowej                      

w m. Antoninów”. 

3. Uruchomiono wstępną promesę z rządowego funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych na realizację inwestycji: Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin. 

IX.  W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

1. Wpłynęły 82 deklaracje o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 29 

pierwszych, 42 zmieniające, 6 zerujących, 5 korekt) Wszystkie deklaracje wprowadzono do systemu 

bilingowego   i naliczono bądź skorygowano dla nich opłatę z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi; 

2. Wysłano 29 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego; 

3. Wysłano 9 wezwań do złożenia deklaracji właścicielom nieruchomości, którzy nie dopełnili 

ustawowego obowiązku ( dotyczy zarówno właścicieli nieruchomości zamieszkałych i domków 

letniskowych ). 

4. Wysłano 34 wezwania do właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, nie objętych systemem 

gospodarowania odpadami przez gminę na których powstają odpady komunalne do okazania umów na 

odbiór odpadów komunalnych z przedsiębiorcą posiadającym wpis do Rejestru działalności regulowanej 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych prowadzonego przez Wójta Gminy Gostynin.  

5 .Wygenerowano i wydano mieszkańcom 306 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków 

na odpady komunalne; 

6. Wpłynęło 16 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

7. Wpłynęło 60 zgłoszeń od mieszkańców nieruchomości z terenu Gminy Gostynin: 43 zgłoszenia 

dotyczące braku odbioru odpadów komunalnych, 17 zgłoszeń wstawienia lub wymiany pojemnika - 

zgłoszenia przekazano  Wykonawcy; 

8. Wpłynęło 9 sprawozdań od podmiotów prowadzących działalność w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych za I kwartał 2022 roku; 

9. Zaksięgowano 3 310 wpłat z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną 

kwotę 390 421,29 zł; 

10. W związku egzekucją zaległych należności wysłano 137 upomnień, na łączną kwotę 127 508,50 zł; 

11. Wpłynęły 2 wnioski o udzielenie ulgi w związku z powstaniem zaległości z tytułu gospodarowania 

odpadami komunalnymi – wydano 2 decyzje w tym zakresie; 

- 2  wnioski o zaliczenie nadpłaty na poczet przyszłych należności; 

- 2 wnioski o zwrot nadpłaty – nadpłata została zwrócona na wskazany w piśmie numer rachunku 

bankowego wnioskodawcy. 

12. Wykonano 1090 telefonów z informacją o terminie mobilnej zbiórki do mieszkańców którzy złożyli 

zgłoszenie na odbiór odpadów wielkogabarytowych na terenie Gminy Gostynin. 



13. W związku z realizacją zadania pn. „Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania 

balotów, opakowań po nawozach i typu Big Bag” finansowanego przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie sporządzono harmonogram z podziałem godzinowym 

(co dziesięć minut) na wyznaczone przez ZGRP terminy tj. 20 i 21 czerwca i poinformowano 104 

właścicieli, którzy złożyli wnioski o terminie i dokładnej godzinie oraz wymaganych dokumentach do 

dostarczenie w dniu odbioru.                                                                                                             

W dniach 20 i 21 czerwca na terenie Gminnego Zakładu Komunalnego w Solcu, pracownicy referatu 

gospodarki odpadami uczestniczyli przy odbiorze odpadów pochodzących z działalności rolniczej 

przyjmując od rolników wypełnione, wymagane dokumenty. 

14. Przygotowano comiesięczne zestawienie dla Wykonawcy na podstawie złożonych deklaracji (wykaz 

nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno-wypoczynkowych z których należy odebrać odpady 

komunalne ); 

15. W związku z Wezwaniem  z Urzędu Marszałkowskiego oraz  złożoną przez podmiot  odbierający 

odpady komunalne z terenu Gminy Gostynin korektą sprawozdania za 2021 rok, sporządzono                       

i przesłano  przez System Bazy danych Odpadowych korektę sprawozdania składanego przez Wójta 

Gminy Gostynin do Marszałka Województwa Mazowieckiego za 2021 rok. 

16. Dokonano rozliczenia za miesiąc kwiecień na podstawie  dokumentacji przekazanej przez 

Wykonawcę oraz na podstawie  systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów odbierających 

odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę   234 

228,46  zł  brutto 

Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych     w miesiącu kwietniu wynosi:  260,820 Mg  

17. Rozliczenie za miesiąc maj: -  Wykonawca wystąpił o przedłużenie terminu na złożenie dokumentów 

rozliczeniowych do 20 czerwca ( termin wynikający z umowy to 5 każdego miesiąca).  Z wstępnych 

informacji pozyskanych od Wykonawcy wynika że  ilość odpadów odebranych w miesiącu maju wynosi 

532,00 Mg w tym odpady pochodzące z mobilnej zbiórki. Dokładne ilości odebranych odpadów zostaną 

podane po otrzymaniu dokumentacji i rozliczeniu Wykonawcy. 

18. W miesiącach maj – czerwiec  b.r. odbyła się mobilna zbiórka odpadów wielkogabarytowych                  

i remontowo-budowlanych, opon, zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego, itp. w miesiącu 

maju odebrano 278,84 Mg ww. odpadów. 

X. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 1 zgłoszenie o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto  38 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 38 decyzji. 

3. Przyjęto 22 zgłoszenia o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano 22 decyzje. 

4. Przyjęto 3 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

5. Przeprowadzono weryfikację 5 zasiłków stałych. 

6. Wydano 12  wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania                                            

o niepełnosprawności. 

7. Wydano 9 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wysłano 6 pism do policji oraz 1 do sądu. 

9. Udzielono 6 porad prawnych. 

10. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. 

11. Odbyło się 10  spotkań grupy roboczej związane z procedurą niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 12  rodzin. 

13. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 4 wnioski.  Wydano 17 kart tradycyjnych           

i 17 kart elektronicznych. 

14. Przyjęto 7 wniosków i wydano 7 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza 

złożyć wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                   

i Gospodarki Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

15. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto  45  wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. 

16. Wydano  67  decyzji. 



17. Wystawiono 41  zaświadczeń. 

18. Wypłacono  601  świadczeń z zasiłku pielęgnacyjnego,   80 świadczeń rodzicielskich,  126 świadczeń 

pielęgnacyjnych,  jednorazową zapomogę z tyt. urodzenia dziecka dla 17 osób, specjalny zasiłek 

opiekuńczy  dla  21  osób. 

19. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 167 osób. Przyjęto 2 wnioski i wydano 3 decyzje. 

20. Wysłano 2 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

21. Wysłano 1 wniosek do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania 

egzekucyjnego. 

22. Wysłano 1 wezwanie o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego 

23. Przeprowadzono 1 wywiad alimentacyjny. 

24. Dodatek osłonowy : złożono 200 wniosków. 

25. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

26. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono 4 wnioski o jednorazowe świadczenie pieniężne w wysokości 300 zł. 

-Złożono 1 wniosek o zapewnienie gorącego posiłku dla dzieci i młodzieży w szkole 

-Złożono 35 wniosków na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie 

obywateli Ukrainy 

-Złożono 8 wniosków o świadczenia rodzinne. 

27. W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem przyjęto 2 osoby. 

- 2 osobom udzielono pomocy prawnej 

- 2 osobom udzielono pomocy psychologicznej 

28. Dwóch pracowników GOPS uczestniczyło  w szkoleniach „Rejestr Umów- nowy obowiązek jednostek 

sektora finansów publicznych od 2022 roku „oraz „Rozliczanie wynagrodzeń pracowników                                   

i zleceniobiorców po zmianach od 1 lipca 2022 roku. „ 

29. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania                

i informacje. 

XI. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1.Organizacja Konkursu Plastycznego pn. „Mazowsze – mnie ta ziemia od innych droższa…” dla klas 

VI – VIII szkół podstawowych z terenu Gminy Gostynin celem wyłonienia laureatów – uczestników 

warsztatów plastycznych dla młodzieży. 

2.Współorganizacja II Ogólnopolskich Mistrzostw Białego w Szachach Błyskawicznych oraz                        

III Ogólnopolskiego Turnieju o Puchar Wójta Gminy Gostynin w Szachach Klasycznych. 

3.Trwają przygotowania do XIII Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego „U Wójta” połączonego                      

z warsztatami plastycznymi dla młodzieży szkolnej oraz Koncertu pn. „Paryż i Barcelona w Lucieniu” 

wieńczącego tegoroczną edycję pleneru. 

4.Trwają przygotowania do XIV Gminnych Dożynek Ekologicznych w Białotarsku. 

5.Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

XII. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

Statystyka udostępnień księgozbioru 

 

Działalność biblioteczna Liczba użytkowników/ liczba woluminów 

Odwiedziny w bibliotece 1295 

Wypożyczenia 1782 

Odwiedziny w czytelni 34 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu 53 

Udzielone informacje biblioteczne 62 

 

Przybyły 73 woluminy,  a w wyniku bieżącej selekcji ubyło 630 książek. Wypożyczono 25 gier 

planszowych. 

Lekcje biblioteczne i inne spotkania: 



• Ogłoszony został II Gminny Konkurs Poetycki Biblioteka jest miejscem zaczarowanym ;  na konkurs 

wpłynęło 29 utworów poetyckich  

• GBP w Lucieniu zorganizowała spotkanie z dziećmi z Lucienia i okolic w ramach Tygodnia Bibliotek 

pod hasłem „Bajkowy świat mórz i oceanów” ; 15 dzieci + rodzice 

• W ramach Światowego Dnia Książki i Praw Autorskich dzieci z oddziału przedszkolnego Szkoły 

Podstawowej w Sokołowie  odwiedziły bibliotekę, recytowały wiersze Marii Konopnickiej, wysłuchały 

wiersza Renaty Czajęckiej pt. „Wiersz o czytaniu”; 

• Z okazji Dnia Bibliotekarza  GBP zorganizowała konkurs plastyczny dla dzieci  kl. 0 – III pt. „ 

Bibliotekarz     w oczach czytelnika”  

• Zaczytany Dzień Dziecka w bibliotece ;  1 czerwca na odwiedzające biblioteki dzieci czekał słodki 

upominek. 

• Odbyło się spotkanie Klubu Miłośników Książki w Emilianowie i próba do przygotowywanych  

przedstawień: O rybaku i złotej rybce, Jaś i Małgosia 

• W ramach Tygodnia Bibliotek GBP w Solcu odwiedzili uczniowie z oddziału przedszkolnego ze Szkoły 

Podstawowej w Teodorowie, dzieci uczestniczyły w lekcji bibliotecznej „ Biblioteczne ABC…” 

• W  GBP w Sierakówku – odbyły się dwa spotkania z najmłodszymi czytelnikami: Spotkanie z 

bajką…Co to znaczy książką? 

XIII. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Wykaszanie terenów przy świetlicach i szkołach w gminie Gostynin oraz boiska sportowego                    

w m. Lucień, 

5. Równanie z wałowaniem oraz remonty dróg w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych w m.: 

Belno, Łokietnica, Mysłownia, Bielawy, Gaśno, Podgórze, Zwoleń, Jaworek, Strzałki, Rogożewek, 

Emilianów, Leśniewice, Stefanów, Bolesławów, Baby Dolne, Zieleniec, Miałkówek, Zaborów Stary, Huta 

Zaborowska, 

6. Wykonanie utwardzenia terenu wraz z opaską z kostki betonowej przy świetlicy wiejskiej                           

w m. Legarda, 

7. Wykonanie ogrodzenia działki gminnej w m. Nagodów, 

8. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Ruszków. 

II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany,              

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Wymiana pomp głębinowych na SUW w Krzywiu, 

8. Wymiana pompy głębinowej na SUW w Leśniewicach. 

To wszystko co miałem Państwu do przekazania za dość długi okres ponieważ prawie obejmował              

2 m-ce. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do 

przedstawionego sprawozdania mają Państwo Radni jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przedstawienie sprawozdania z 

realizacji Programu Współpracy Gminy Gostynin z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2021. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w roku 2021 na realizację 

zadań publicznych w ramach ogłoszonych konkursów ofert oraz Małych Grantów Gmina Gostynin 



przekazała organizacjom pozarządowym kwotę 254.600,00zł., z której wykorzystano 247.866,00zł., tj. 

97,36%, dotacje otrzymały przede wszystkim Kluby sportowe i Stowarzyszenia oraz Koła Gospodyń 

Wiejskich działające na terenie Gminy Gostynin. Zadania publiczne z zakresu; Otwarte konkursy ofert 

Kultura i sztuka ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 60.000,00zł., Wspieranie                                 

i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz podnoszenie sprawności fizycznej dzieci i młodzieży 

oraz dorosłych mieszkańców Gminy kwota 80.000,00zł., Podtrzymywanie i upowszechnianie tradycji 

narodowej pielęgnowanie polskości oraz rozwój świadomej, narodowej, obywatelskiej i kulturowej kwota 

30.000,00zł. Z zakresu Zdrowia publicznego kwota 55.000,00zł., Małe granty to Przeciwdziałanie 

uzależnieniom i patologiom społecznym w tym wspieranie działań wewnętrznych i zewnętrznych 

stowarzyszeń abstynenckich – to jeśli chodzi o aspekt finansowy współpracy pozafinansowy aspekt 

współpracy z organizacjami pozarządowymi były realizowane przez GCKiTWGG  w Białem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy do przedstawionego 

sprawozdania Państwo Radni mają jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej o realizacji zadań statutowych w minionym roku. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Wysoka Rado Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zadania własne oraz zlecone o charakterze obowiązkowym do 

których należy: wypłata zasiłków:   stałych, okresowych, celowych, celowych specjalnych, opłacanie 

składek emerytalnych i rentowych, praca socjalna, udzielenie schronienia, zapewnienie posiłku, 

organizacja usług opiekuńczych, sprawienie pogrzebu, dożywianie dzieci , które odbywa się w ramach 

programu „ Posiłek w szkole i w domu”, opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne, kierowanie do 

domów pomocy społecznej. Zdania zlecone; organizacja specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Dodatkowo Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zadania powierzone przez Wójta Gminy 

Gostynin  do których należą: przyznawanie i wypłacanie  świadczeń rodzinnych wraz z dodatkami    

świadczeń z funduszu  alimentacyjnego, realizacja zadań wynikających z ustawy „Za życiem”, 

podejmowanie działań w ramach procedury niebieskiej karty, wypłata świadczenia wychowawczego tzw. 

500 +, realizacja rządowego programu Karta Dużej Rodziny, realizacja i prowadzenie postępowań             

w ramach programu „Czyste Powietrze”, realizacja programu „Wspieraj Seniora”. Dodatkowo na ośrodki 

pomocy społecznej zostały nałożone obowiązki związane z przyjmowaniem wniosków o wypłatę 

dodatków osłonowych. 

Pomoc społeczna: 541 osobom udzielono pomocy i wsparcia. Kwota udzielonych świadczeń 

pieniężnych wyniosła  766 149,92 zł. W ramach zadań zleconych i własnych koszt udzielonej pomocy 

wyniósł 1 860 519,37 zł. Dom Pomocy Społecznej – koszt wyniósł 644 464 ,00 zł., w 2021r przebywało 

21 osób  a w 2019 r – 24 

Zasiłki z pomocy społecznej: Zasiłki okresowe – wypłacono dla 100 osób na kwotę 239 454,00 zł.,  

zasiłki celowe i celowe specjalne - pomocy udzielono dla 135 osób na kwotę 107 411,00zł 

Schroniska dla osób bezdomnych: przebywała 1 osoba.  Koszt wyniósł 4200,00 zł 

Zasiłki stałe – wypłacane z budżetu państwa; z tej formy pomocy skorzystało 78 osób na kwotę 

403758,00 zł. 

Usługi opiekuńcze: świadczone były dla 2 osób. Koszt wyniósł 47 517,75 zł. 

Program rządowy „Posiłek w szkole i w domu”: Na ten cel wydatkowano kwotę 238 994,70zł. 

Programem objęto 121 osób. 

Asystent Rodziny: Wsparciem asystenta rodziny objętych było 9 rodzin. 

W pieczy zastępczej  przebywało 1 dziecko. Koszt wyniósł 1894 zł. 

Działalność Zespołu Interdyscyplinarnego: w 2021 r odbyły się 64 posiedzenia grup roboczych 

powołanych w ramach procedury niebieskiej karty. W 2021r. prowadzono 20 niebieskich kart. 

Świadczenia Rodzinne: Świadczenia pielęgnacyjne: wypłacono 725 świadczeń na kwot 1427607,00zł. 

Specjalny zasiłek opiekuńczy: wypłacono 145 świadczeń dla na kwotę  88 560,00zł. 

Jednorazowa zapomoga z tytułu urodzenia dziecka: wypłacono 92 świadczenia.  

Świadczenia rodzicielskie: wypłacono 422 świadczeń na kwotę 391 425,20 zł. 

Zasiłek rodzinny wraz z dodatkami: Liczba świadczeń wynosiła 9 187.  Kwota świadczeń 1039923,88zł. 



Fundusz alimentacyjny: Ośrodek realizował fundusz alimentacyjny dla 62 rodzin. Liczba osób 

uprawnionych do funduszu alimentacyjnego to 91 osób. W sprawach dotyczących świadczeń                  

z funduszu alimentacyjnego wypłacono 1 105 świadczeń na kwotę 456 661,86 zł.  

Na skutek podjętych działań dłużnicy alimentacyjni dokonali zwrotu z tytułu wypłaconych świadczeń 

z funduszu alimentacyjnego wraz z odsetkami na kwotę 226 008,71zł.   

Świadczeń wychowawczych: Liczba złożonych wniosków wyniosła 1601 , Liczba wypłaconych 

świadczeń to 25 276. Wydano 1434 informacji przyznających prawo doświadczenia wychowawczego.. 

Kwota wypłaconych świadczeń wyniosła 12 569 005,82 zł. 

Świadczenia  Za Życiem: wypłacono 4 świadczenia na kwotę 16 000,00zł.    

Karta Dużej Rodziny: Liczba osób którym wydano Kartę Dużej Rodziny to: 88 w formie tradycyjnej          

i 88 w elektronicznej.                     

Czyste powietrze: Liczba wydanych zaświadczeń wynosiła 117, dodatkowo Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Gostyninie podejmuje również działania w ramach współpracy ze Stowarzyszeniami, 

Sądami, Policją, ze szkołami. 

Chciałam ogólnie bardzo podziękować za ten cały rok Panu Wójtowi, Pani Przewodniczącej, Pani 

Skarbnik, Pani Sekretarz, Państwu Radnym za pomoc, za współpracę i Państwu Sołtysom. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Kierownik, czy do 

przedstawionych informacji Mają Państwo Radni jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Rozpatrzenie „Raportu o stanie 

Gminy Gostynin za rok 2021”. 

Wystąpienie Wójta Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Drodzy Goście 

niniejszym przedstawiam Raport o stanie Gminy Gostynin za rok 2021, zgodnie z art. 28 aa ustawy          

z dnia 8 marca 1980r.  o samorządzie gminnym organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 

ma obowiązek przedstawienia corocznie organowi uchwałodawczemu w terminie do 31 maja Raportu 

o stanie gminy za rok poprzedni. Rada Gminy Gostynin rozpatruje Raport podczas sesji absolutoryjnej. 

Raport rozpatrywany jest przed podjęciem uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium 

Wójtowi. Nad przedstawionym Raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę, podczas której Radni 

mogą zabierać głos bez ograniczeń czasowych. Z kolei mieszkańcy Gminy mogą zabrać głos w debacie 

po złożeniu do Przewodniczącego Rady Gminy pisemnego zgłoszenia popartego podpisami co najmniej 

20 osób. Maksymalna liczba mieszkańców mogących wziąć udział w debacie wynosi 15, chyba że Rada 

Gminy postanowi o jej zwiększeniu. Po zakończeniu debaty nad Raportem o stanie Gminy Rada Gminy 

przeprowadza głosowanie nad udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

Szanowni Państwo stosownie do art. 28 aa  ustawy z dnia 8 marca 1990 r, o samorządzie gminnym 

przedstawiam Raport o stanie Gminy Gostynin za 2021 rok. Zgodnie z przepisami ustawy                              

o samorządzie gminnym dokument ten, obejmuje podsumowanie działalności z roku poprzedniego            

i zawiera informacje dotyczące stanu realizacji polityk, programów, strategii uchwał przyjętych przez 

Radę Gminy Gostynin, jak również informacje o realizowanych inwestycjach, gospodarce przestrzennej, 

mieniu, edukacji, pomocy społecznej, działalności kulturalnej i sportowej, bezpieczeństwie a także            

o innych działaniach podejmowanych na rzecz naszej gminy. Wierzę, że informacje w nim zawarte 

dotyczące sytuacji finansowej i społecznej Gminy staną się podstawą do prowadzenia polemiki na temat 

przyszłości Gminy Gostynin. Uważam, że tylko dialog może stanowić o właściwym kierunku jej rozwoju, 

tak, aby w przyszłości Gmina Gostynin była miejscem otwartym, przyjaznym dla dzieci, młodzieży, osób 

czynnych zawodowo oraz seniorów. Raport obejmuje następujące tematy: O mieszkańcach, 

zagospodarowanie przestrzenne, gospodarka komunalna i ochrona środowiska, gospodarka odpadami, 

infrastruktura drogowa i komunalna, kultura i sport, edukacja, pomoc społeczna, bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciw pożarowa, majątek i budżet gminy, współpraca z organizacjami 

pozarządowymi, zarządzanie samorządowe, komunikacja społeczna, podsumowanie, realizacja uchwał 

Rady Gminy, organizacje pozarządowe działające na terenie Gminy Gostynin. 

Pragnę w tym miejscu przekazać wyrazy podziękowania Radnym Gminy Gostynin, wszystkim 

pracownikom Urzędu Gminy, jednostek organizacyjnych Gminy, Sołtysom, Druhom z OSP, członkiniom 



KGW oraz wszystkim tym których nie w sposób tutaj wymienić a przyczynili się i nadal pracują na rzecz 

rozwoju naszej Gminy. Nie będę Państwu przytaczał szczegółowo wszystkich danych liczbowych 

ponieważ to będzie na to okazja i zrobi to bardzo dobrze Pani Skarbnik podczas omawiania wykonania 

budżetu za rok 2021 i nie chciałbym się tutaj powtarzać. Rok 2021 to kolejny rok z pandemią, pomimo 

tego w ciągu minionego roku wybudowaliśmy ponad 7km., dróg asfaltowych, w zasadzie zakończyliśmy 

rozbudowę SP im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku o pełno wymiarową salę gimnastyczną, 

sale lekcyjne i zaplecze higieniczno-sanitarne, opracowaliśmy dokumentacje projektową i ogłosiliśmy 

przetarg na budowę budynku Urzędu Gminy, ta budowa już ruszyła mocno. Przy dofinansowaniu w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 wykonaliśmy sieć kanalizacji 

sanitarnej  w m. Zaborów Stary, udzielono Gminie Gostynin wstępnej promesy  w celu zapewnienia 

dofinansowania inwestycji pn. Budowa i przebudowa infrastruktury  kanalizacji sanitarnej  na terenie 

Gminy Gostynin ze środków programu rządowego Polski Ład – Program Inwestycji  Strategicznych  na 

kwotę 10,5mln.zł., ponadto w ramach uzupełnienia subwencji ogólnej przyznano na wsparcie finansowe 

realizacji inwestycji w zakresie kanalizacji , wodociągów i zaopatrzenia w wodę które umożliwi realizację 

inwestycji w latach  2021-2024, wykonaliśmy wiele innych oczekiwanych przez mieszkańców Gminy 

inwestycji. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. Czy do 

przedstawionej informacji są jakieś zapytania? Brak. 

Debata nad raportem o stanie Gminy Gostynin za 2021 rok. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

Radna Ewa Michalska: pozwolę sobie z tego miejsca, oczywiście Pan Wójt przedstawił nam cały Raport, 

my żeśmy z tym Raportem się zapoznali jako Radni, jest dość obszerny bo obrazuje i cała nasza Gmina 

jest dużą jednostką więc na pewno ten Raport jest bardzo szczegółowy i tu dziękuję Panu Wójtowi, Pani 

Skarbnik czy Pani Sekretarz za przygotowanie i wszystkim Kierownikom za bardzo szczegółowy. Ja 

zawsze staram się przeczytać i być przygotowaną, więc również pewne refleksje które nasuwają mi się 

jeśli chodzi o przyszłość bo sam Pan Wójt powiedział że jest on również refleksją nad tym jak mamy 

zarządzać następnym rokiem, więc jeśli chodzi o takie moje spostrzeżenia to oczywiście zostaje nam 

podstawa woda i kanalizacja, tam gdzie oczywiście jest zwarta zabudowa to realizujemy kanalizacje, 

ale pozostają jeszcze pozostali mieszkańcy którzy oczywiście muszą sami zagospodarować 

nieczystości więc moja prośba już tutaj wiele lat proszę o to Pana Wójta i Pana Wice Wójta o to żeby 

znaleźć środki na oczyszczalnie przyzagrodowe, ludzie po prostu za tym czekają, cieszę się bo tutaj 

wcześniej Pan Wójt przedstawiał że będzie wydział Promocji więc w końcu będziemy mieli  wydział który 

zajmie się również pozyskiwaniem i szukaniem jakiś tam dodatkowych jeszcze środków z różnych  

funduszy, więc myślę że trzeba też pamiętać o pozostałych osobach, tam gdzie jest rozproszona 

zabudowa tam aż się prosi, na pewno w następnych latach będzie za dużym kosztem robienie tej 

kanalizacji, ale tam gdzie są  możliwe i dostaliśmy tutaj ogromne pieniądze z Polskiego Ładu będzie to 

wsparcie tam gdzie ta kanalizacja będzie rozbudowywana wodociągowa również, więc musimy 

pamiętać o pozostałych mieszkańcach którzy się borykają, są to duże koszty które ponoszą również 

sami jeśli chodzi o nieczystości. Druga sprawa to jest również w tym Raporcie jak Radni bo ja jestem 

Radna już kilka kadencji, ale w poprzednich Raportach, w tym pierwszym Raporcie to oczywiście była 

zmianka o tym bo Raport jest bardzo szczegółowy, zresztą myślę że wszyscy Radni przeczytali cały ten 

Raport, był również na stronie Gminy i mieszkańcy mogli się zapoznać to oczywiście przy tym Pani 

Kierownik przed chwilką przedstawiała wsparcie jakie idzie ze środków Gminnych i również 

Państwowych jeśli chodzi o GOPS, ale również zatrwożeniem takim jest także, że np. spożycie alkoholu 

prawie 6mln.zł., naprawdę duże pieniądze, więc też praca tutaj jeśli chodzi o Program walki                           

z alkoholizmem, no bo nie oszukujmy się to są znaczące pieniądze które uciekają gdzieś tam z portfeli, 

pewnie że inflacja i wszystko drożeje, ale to jest też taka refleksja, może mała, może w tym momencie 

z mojej strony ktoś odbierze jako śmieszne, ale naprawdę trzeba się nad tym zastanowić że jednak jest 

to duży problem, duży problem dla rodzin, duży problem również dla nas jako Gminy. I następna sprawa 

to jest również sprawa oczywiście dróg które zrobiliśmy w tym roku gminnych oczywiście tak, ale 

pozostają jeszcze drogi powiatowe i tutaj moja prośba do Panów Wójtów, Kierowników referatów               

o współpracę z Powiatem, dlatego że mieszkaniec który ma drogę powiatową to on nie wie, czy to jest 

droga powiatowa, czy to jest droga gminna i chciałby bezpiecznie dojechać, wyjechać, jest to taka 



infrastruktura która przyczynia się również do rozwoju, do rozwoju działalności, tutaj trzeba przyznać że 

rozwój i działalność na terenie Gminy wzrósł troszeczkę mimo że jest pandemia, ale wzrósł jeśli chodzi 

o działalności  głównie tutaj w sferze budowlanej więc mieszkańcy chcą coś tam robić i w jakiś sposób 

nie korzystać ewentualnie z pomocy GOPS-u tylko sami jakoś mieć też takie własne pieniądze do tego 

żeby zapewnić byt swojej rodzinie, także tutaj moja prośba  Panie Wójcie o tą współpracę, my tutaj jako 

Radni też mówiliśmy o tym że trzeba byłoby umowę konkretną z Powiatem, również na któryś tam 

pierwszych sesjach gościliśmy także Radnych Powiatowych i myślę, że to był dobry pomysł bo Ci Radni 

Powiatowi od razu od nas słyszą to co jest, oni nas reprezentują, mamy 2 Radnych Powiatowych więc 

myślę, że oni powinni też bywać na naszych sesjach, no i jeszcze jedna sprawa to taka sprawa dosyć 

robocza, ja jestem sołtysem też wiele lat, moi koledzy tutaj Sołtysi, oczywiście skończył się ten okres 

pandemiczny i bardzo też proszą o to żeby oni byli powiadamiani, żeby mieli cały rozpisany to co będzie 

na sesji, cały harmonogram, oni oczywiście też słuchają ale nieraz jest tak że ta sesja trwa bardzo długo 

i nie są w stanie przy swoich obowiązkach i również taka współpraca powiedziałabym bardzo robocza 

to jest nam potrzebne jako sołtysom, robocza taka z Panem Wójtem, z Wice Wójtem, z pracownikami 

robocza, my jesteśmy dużym sztabem jako Sołtysi. 56 sołectw, 56 sołtysów i naprawdę więc staramy 

się w jakiś sposób wspomagać naszych mieszkańców ale niestety nie zawsze możemy, nie zawsze 

jesteśmy w stanie wszystko zrealizować, zapewnić im taką podstawę więc myślę, że robocze spotkanie 

z Sołtysami jest potrzebne żebyśmy mogli razem zaplanować coś co na pewno da to i Panu Wójtowi 

satysfakcję. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Radna. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: odnosząc się do działu dyskusji, jeśli chodzi o oczyszczalnie 

przydomowe to oczywiście też jak najbardziej potwierdzam i jestem za tym i będziemy się starali znaleźć 

środki pomocowe dla mieszkańców tych regionów które długi czas nie objęte zbiorczą kanalizacją, np. 

ja w swojej kadencji 88 takich oczyszczalni zostało zbudowanych przy udziale finansowym środków 

pozyskanych i gminnych, także ten temat jest mi znany i mam go mocno na uwadze, jak najbardziej. 

Jeśli chodzi o współpracę z Powiatem to jak najbardziej jesteśmy otwarci na konkretne propozycje, nie 

to że my wychodzimy z propozycją wsparcia finansowego, a nie wiemy jakie zadania zostaną przyjęte. 

Ja oczekuję od drugiej strony żeby Powiat wyszedł z inicjatywą, że wskazuje konkretne drogi i jakiego 

dofinansowania oczekuje. Ostatnie kilka spotkań odbyliśmy i poziom dofinansowania jakiego oczekuje 

Powiat no trochę mnie przeraził, bo owszem mamy wiele też swoich zadań i na poziomie poprzednich 

lat możemy oczywiście takie dofinansowania rozważać ale jeżeli na daną drogę Powiatową Gmina ma 

przeznaczyć połowę całych środków, to jest uważam za przesadzone, ale jak najbardziej otwarty jestem 

i taki sygnał do całego Zarządu zawsze wysyłam, że proszę bardzo tylko proszę o wskazanie konkretnej 

inwestycji, np. z współpracy to ja tylko powiem liczbami na przestrzeni lat 2017-2020 udzieliliśmy jako 

Gmina dofinansowania do dróg Powiatowych w wysokości 1,5mln. zł., to są nie małe pieniądze 1,5mln. 

zł., na naszych drogach gminnych też byłyby znaczne jakieś odcinki. Ale ja też to rozumiem że z tych 

dróg głównie korzystają nasi mieszkańcy dlatego nie mówię że takiej współpracy nie chcę podejmować. 

Jeżeli chodzi o Sołtysów to ja bardzo sobie cenię waszą pomoc i wysoko ją oceniam, jesteście tym 

narzędziem pierwszym który w terenie się styka i wiem że często są to nie przyjemne spotkania i za to 

Wam bardzo serdecznie dziękuję i szanuje to i oczywiście ja nikomu z Sołtysów nigdy nie odmówiłem 

rozmowy, spotkania, uczulam też oczywiście Kierowników swoich referatów, wydziałów żeby też 

zawsze obsłużyli Sołtysa w należyty sposób w należytym dla niego szacunkiem i żeby zawsze odchodził 

przekonany że sprawę w jakiś sposób załatwił. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby jeszcze zabrać głos?  

Radny Piotr Lemański: ja Panie Wójcie na wstępie chciałem też bardzo serdecznie w imieniu 

mieszkańców podziękować za dotychczasowe inwestycje realizowane na terenie sołectwa Gorzewa - 

Marianów Lucieński m.in. i chciałbym jeszcze tak zwrócić się do Pana Wójta z serdeczną prośbą                

o wsparcie w zakresie montażu światłowodów na terenie, tutaj mogę się wypowiedzieć tylko w imieniu 

swoich mieszkańców bo mam właśnie takie głosy, że już ta sieć światłowodowa powstała na terenie 

Gminy m.in. na terenie Gorzewa też i innych terenów przyległych, ale są jeszcze takie miejscowości        

i obręby gdzie tych światłowód jeszcze nie dotarł, my mamy bardzo poważne problemy z zasięgiem, 

chociaż w dużej części to jest zrealizowane, ale mam właśnie takie sygnały od mieszkańców i proszą 



żeby nawet nadmienię mieszkańcy Marianowa, Białego żeby tutaj Pan Wójt poparł jeszcze                           

w rozbudowie tych mieszkańców w rozbudowie tej sieci światłowodowej, tam gdzie to powstało                    

i funkcjonuje jest teraz to i bardzo dobrze działa i bardzo prosimy jako mieszkańcy jeszcze o takie 

wsparcie w przyłączach w tych miejscowościach, w tych obrębach, w tych zabudowaniach gdzie jeszcze 

tego nie ma. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak, ja jestem w stałym kontakcie z projektantami firmy FONON 

i nawet dosłownie wczoraj miałem bezpośredni taki kontakt z projektantem gdzie wskazuje ja tereny 

które jeszcze są nie objęte do każdego mieszkańca który będzie miał taka wolę firma NEXERA która 

jest inwestorem dotrze tylko trzeba na to troszeczkę czasu. Wiadomo, że w pierwszej kolejności idą      

te bardziej zwarte miejscowości, ale projekt zakłada dotarcie do wszystkich miejscowości na terenie 

Gminy Gostynin i nie tylko Gminy Gostynin ale generalnie całego województwa bo to jest projekt 

wojewódzki, także proszę jeżeli ja nie zauważam to proszę zgłaszać, ja jestem tak jak powiedziałem w 

kontakcie z projektantami i im zgłaszam, a oni zgłaszają do inwestora czyli do NEXERY na podstawie 

tego NEXERA i potem zleca opracowywanie kolejnych etapów projektowych. 

Radny Piotr Lemański: dziękuję. 

Radny Mirosław Nowacki: jeszcze Panie Wójcie chciałbym taką rzecz poruszyć ścieżki rowerowe, tyle 

lat już podejmujemy różne rozmowy i nigdzie jeszcze nie zrobiliśmy kawałka ścieżki w Gminie, więc 

moglibyśmy coś w tym kierunku poczynić, turystyka tutaj nas wspomaga jakby ludnością i rozbudową, 

a takie rzeczy powinny być już zaczęte, może w przyszłym roku coś zaczęło by się z tym dziać. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak, jestem też oczywiście cały czas w kontakcie ze Starostą, 

głównie chodzi nam o ścieżki przy drogach powiatowych i też tu jesteśmy otwarci na współpracę, 

rozmowy już takie odbyły się, przede wszystkim chodzi o ścieżkę rowerową do Miałkówka, ale nie tylko 

i Miałkówek bo też mówimy do Białego i dalej. Starosta zabiega do Marszałka o dofinansowanie i wtedy 

wspólnymi siłami być może coś się uda zrealizować. Dziękuję.  

Radna Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos? Może tutaj dodam takie spostrzeżenie, tak jak tutaj Pani Radna Ewa Michalska wspomniała 

Raport o stanie Gminy jest to obszerny dokument kompendium wiedzy i ten dokument jest oczywiście 

opublikowany na stronie Urzędu Gminy, natomiast bardzo dobrze byłoby jeszcze żeby ta Promocja 

Gminy była na bieżąco gdzieś tam zauważalna, tak żeby mieszkańcy mogli gdzieś śledzić te 

poczynania, bo w Gminie Gostynin dzieje się dużo, także tutaj taka prośba. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w swoim sprawozdaniu za okres międzysesyjny też taka 

informacja była zawarta, że od 1 lipca powołuję referat Promocji i pozyskiwania funduszy pomocowych 

także wkrótce to się zmieni. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: liczymy na to, dziękuję. 

głosowanie: 

Uchwała nr 394//XLI/2022 została przyjęta 10 głosami za, 2 głosy wstrzymujące się i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

1.Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Gostynin sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok, wraz z informacją o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami. 

Uchwała Nr 3.f/260/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

13 czerwca 2022 roku w sprawie opinii wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gostynin za 2021 rok. 

Na podstawie art. 13 pkt. 8 i art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o Regionalnych Izbach 

Obrachunkowych.  

Skład Orzekający:  

Przewodnicząca –  ……………………………. 

Członkowie:  - …………………………………………………………… 

Uchwala co następuje:  



§ 1 

Wydaje opinię pozytywną o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Gostynin za 2021 rok. 

§ 2 

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie          

w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia. 

Uzasadnienie: 

W dniu 2 czerwca 2022 roku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie wpłynął przekazany 

przez Przewodniczącą Rady Gminy Gostynin wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin z dnia 

1 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gostynin za 2021 rok. Z 

przedłożonego wniosku wynika, iż Komisja Rewizyjna Rady Gminy Gostynin rozpatrzyła sprawozdanie 

z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w tym sprawozdaniu, 

sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia Gminy. Na podstawie ww. dokumentów 

Komisja Rewizyjna dokonała oceny wykonania budżetu Gminy Gostynin za 2021 rok, pozytywnie go 

zaopiniowała i wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy Gostynin o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Gostynin za 2021 rok. W głosowaniu brało udział 3 członków Komisji. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie, to jest 3 głosami za. Skład Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin liczy 3 Radnych. W 

tym stanie rzeczy Skład Orzekający stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi 

wynikające z obowiązujących przepisów prawa i wydał opinię jak w sentencji uchwały. 

Przewodnicząca Składu Orzekającego …………………………….. . 

Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium       

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Solarski: odczytał: 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin z dnia 1 czerwca 2022r. 

w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021r. 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

Marek Janusz Solarski – Przewodniczący Komisji 

Mariola Dan-Liberadzka – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

Mirosław Nowacki – Członek Komisji 

Działając na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z 8 marca 1990r o samorządzie gminnym (tekst jednolity 

Dz. U. z 2022 r., poz. 559) oraz art 270, ust. 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach 

publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r., poz. 305 ze zm.) Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu 

sprawozdania finansowego za 2021 rok, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gostynin za 

2021 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz 

informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego Gminy Gostynin - pozytywnie zatwierdza 

powyższe sprawozdania i wnioskuje do Rady Gminy o udzielenie Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 r.  

Uzasadnienie  

Po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego za 2021 rok, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Gostynin za 2021 rok wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o tym 

sprawozdaniu i rozpatrzeniu informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego – Gminy 

Gostynin oraz wysłuchaniu ustnych wyjaśnień i przedłożonych do wglądu dokumentów przez Wójta 

Gminy i Skarbnika Gminy Gostynin w zakresie wykonania zadań inwestycyjnych, Komisja Rewizyjna 

pozytywnie oceniła  i zatwierdziła wykonanie budżetu gminy. Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie 

Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium za 2021 rok. Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym, za 

udzieleniem absolutorium głosowało 3 Radnych, na obecnych 3 Radnych. Głosów przeciwnych                    

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Odczytanie uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Pana Wójta Gminy Gostynin 

Sprawozdania z wykonania budżetu  

Radny Kamil Balcerzak: Uchwała nr 3.e./325/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 maja 2022 roku w sprawie: opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Gostynin sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. Na podstawie art. 13 pkt 5 



oraz art.19 ust.2 ustawy z dnia 7 października 1992 r . o Regionalnych Izbach Obrachunkowych. Skład 

orzekający: 

Przewodnicząca – …………………… 

Członkowie:  - …………………………………………………. 

Uchwala co następuje:  

§ 1  

Wydaje opinie pozytywną o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Gostynin za 2021 rok. 

§ 2  

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie        

w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia. 

Uzasadnienie: 

W dniu 27 kwietnia 2022 roku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, wraz z zarządzeniem 

Nr 48/2022 Wójta Gminy Gostynin z dnia 21 kwietnia 2022 roku, wpłynęło sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Gostynin za 2021 rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

opiniując powyższe sprawozdanie dokonał jego analizy, w tym porównania z dokumentami źródłowymi 

będącymi w posiadaniu Izby oraz dokonał jego oceny w zakresie zgodności z obowiązującymi 

przepisami prawa w wyniku czego stwierdził, co następuje: Dochody ogółem na plan 72.379.897,97zł. 

Wykonano w kwocie 73.564.509,31zł. co stanowi 101,64% planu, z tego: dochody bieżące wykonano 

w kwocie 63.055.173,36zł co stanowi 102,48% planu, dochody majątkowe wykonano w kwocie 

10.509.335,95zł, co stanowi 96,85% planu. Wydatki ogółem na plan 69.449.064,39zł, wykonano               

w kwocie 65.213.494,09zł co stanowi 93,90% planu, z tego: wydatki bieżące wykonano w kwocie 

56.171.698,70zł, co stanowi 93,28%, wydatki majątkowe wykonano w kwocie 9.041.795,39zł co stanowi 

97,96% planu. W wydatkach wykonanych ujęte zostały wydatki niewygasające w kwocie 

1.491.255,09zł. Wykonane wydatki bieżące na koniec roku budżetowego są niższe od wykonanych 

dochodów bieżących co oznacza że zachowany został wymóg określony w art. 242 ust. 2 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r o finansach publicznych. Budżet zamknął się z nadwyżką w kwocie 8.351.015,22 zł 

przy planowanej nadwyżce w kwocie 2.930.833,58zł. Gmina w 2021 roku spłaciła raty zaciągniętych 

kredytów i pożyczek w łącznej wysokości 480.000,00zł tj. 100% planu. Na dzień 31 grudnia 2021 roku 

Gmina posiada należności wymagalne w kwocie 3.596.415,79zł. Należności te w porównaniu do roku 

ubiegłego wzrosły o kwotę 219.132,89zł. Gmina na dzień 31 grudnia 2021 roku posiada zobowiązania 

dłużne w wysokości 1.275.000,00zł, co stanowi 1,73% wykonanych dochodów ogółem, przy czym 

Gmina nie była obciążona zobowiązaniami wymagalnymi. Wskaźnik spłaty długu wraz z kosztami jego 

obsługi nie przekroczył limitu, o którym mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Spełniając 

wymóg określony w art. 6r ust.2a ustawy z dnia 13 września 1996 r o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach w sprawozdaniu zawarto informację o wysokości zrealizowanych dochodów z tytułu opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatków poniesionych  na funkcjonowanie systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi z wyszczególnieniem kosztów, o których mowa w art. 6r ust.  

2-2c ww. ustawy wraz z objaśnieniami. Mając na względzie powyższe wykonano opinię jak w sentencji 

uchwały. Podpisała Przewodnicząca Składu Orzekającego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, w tym  momencie otwieram 

dyskusje nad przedstawionym sprawozdaniem finansowym za 2021r. Kto z Państwa chciałby zabrać 

głos? 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła sprawozdanie finansowe za 2021 rok co stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik, czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? 

głosowanie:  

Uchwała nr 395/XLI/2022 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

                  

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

udzielenia/nieudzielenia Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 



Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok został już odczytany, 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Gostynin wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy również 

została odczytana. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: kto z Państwa chciałby zabrać głos w 

punkcie dotyczącym podjęcia w sprawie udzielenia/nieudzielenia Wójtowi Gminy Gostynin absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. Brak. 

głosowanie: 

Uchwała nr 396/XLI/2022 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado bardzo dziękuję 

wszystkim Radnym którzy wyrazili wotum zaufania i po raz 11 w mojej samorządowej służbie udzielili 

mi absolutorium, dziękuje też tym którzy wstrzymali się od głosu bo to skłania mnie do refleksji i zadumy. 

Ten moment w życiu każdego włodarza jest niezwykle ważny bo ocenie poddawane są jego działania 

za miniony rok, ta obecna determinuje też zachowania na rok następny, pozytywna ocena mojej pracy 

utwierdza mnie w przekonaniu, że przyjęty przeze mnie i moich współpracowników kierunek rozwoju 

Gminy jest dobry i przynosi zauważalne i akceptowalne zmiany, jeszcze raz bardzo dziękuję                       

za udzielenie mi wotum zaufania i absolutorium, wierzę że w tym roku wcale nie łatwiejszym niż 

poprzednie lata dzięki dobrej współpracy damy sobie radę ze wszystkimi trudnościami. Gmina dalej 

będzie się rozwijała, a mieszkańcom będzie się żyło coraz lepiej, bezpieczniej i wygodniej, dziękuję 

pracownikom Urzędu, wszystkim jednostkom organizacyjnym współpracującym, którzy działają dla 

dobra Gminy realizując swoje pasje, w tym miejscu bardzo serdecznie dziękuję Sołtysom za ich prace, 

za ich pozytywny przekaz wizerunku Urzędu Gminy w terenie, dziękuje również mieszkańcom którzy 

coraz chętniej angażują się w czyny społeczne, właśnie o takie społeczeństwo chodzi, o społeczeństwo 

obywatelskie, zaangażowane i współodpowiedzialne. Dziękuję bardzo. 

Nastąpiły podziękowania i gratulacje. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: pozwolę sobie podziękować Pani Skarbnik która czuwa nad 

tym żebyśmy żadnego błędu nie popełnili, za to dziękuję bardzo. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: z tego miejsca podziękuję swojej Zastępczyni ponieważ ja dołączyłam 

do Państwa dopiero w III kwartale 2021 roku, także ten wynik taki dodatni to jest zasługa wszystkich 

współpracowników, mojej zastępczyni i wszystkich służb finansowych, także z tego miejsca bardzo 

serdecznie dziękuję i Państwa dzięki współpracy bardzo dobrej też, bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: ogłaszam 10-minutową przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska wznowiła obrady. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę  nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku  w  sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: uchwały były omawiane wczoraj bardzo szczegółowo na komisji 

BiF, ale nie mniej jednak Pani Skarbnik w kilku zdaniach scharakteryzuje w kilku zdaniach najważniejsze 

zmiany w WPF i Uchwale Budżetowej. 

Na salę posiedzeń przyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: omówiła zmieniającą uchwałę nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, 

wraz z zmieniającą uchwałą Budżetową Gminy Gostynin na 2022 rok co stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tytułem drobnego uzupełnienia po wystąpieniu Pani Skarbnik 

chciałem tylko zaznaczyć, że przyjęte 2 nowe inwestycje drogowe czyli droga w Marianowie i droga        

w Gaśnym będzie na podstawie porozumienia współfinansowana przez Nadleśnictwo Gostynin, 

jesteśmy już po kilku rozmowach, praktycznie 50% kosztów deklaruje Nadleśnictwo Gostynin wsparcie 

finansowe tych 2 zadań, przy tych drogach zlokalizowane są duże kompleksy leśne i jest to też                    

w interesie Lasów Państwowych żeby z jednej z tych dróg korzystać. Wspomniałem w moim 



sprawozdaniu i przez Panią Skarbnik pomnik Marszałka Józefa Piłsudskiego oczywiście już się wykuwa, 

jest podpisana umowa, otrzymaliśmy dofinansowanie z Ministerstwa Ochrony Narodowej, a nasunął 

nam się jeszcze pomysł drugi namalowania muralu na tej ścianie szczytowej sali gimnastycznej                     

w Sierakówku, wstępny projekt takiego muralu już posiadamy, Pani Kasia w tej chwili pisze wniosek         

o dofinansowanie z tym że realizacja tego muralu byłaby dopiero w przyszłym roku z przy czym czysto 

technicznych, Pan …………. nie byłby w stanie zrobić pomnika i innych pomników które już ma zlecone 

i jednocześnie muralu, na wykonanie muralu potrzeba 3 m-cy. Muralu tematyka będzie Bitwy 

Warszawskiej 1920. Dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

opinie:  

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

głosowanie:  

Uchwała nr 397/XLI/2022 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2022 rok. 

opinie:  

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

głosowanie:  

Uchwała nr 398/XLI/2022 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  

przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2021. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja tylko krótko, oby dwa sprawozdania były omawiane na właściwej 

komisji Rady Gminy, ja tylko dodam, że na zadania realizowane w ramach Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, oraz drugiego programu Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii wydatkowano kwotę 168.802,00zł., z czego 84.000,00zł., przeznaczono 

na dotacje celowe na Stowarzyszenie Klubu Sportowego z terenu naszej Gminy ok. 40 000,00zł 

przeznaczono na wyposażenie Urzędu Gminy i Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w zestawy komputerowe, pozostałe środki 

wydano na materiały profilaktyczne, ponadto na koszty opinii Biegłych Sądowych, a także                                

na wynagrodzenia Członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Pani Sekretarz, czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja BiF Projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja ŁiP projekt uchwały nie opiniowała z powodu braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr  399/XLI/2022 została zaopiniowana 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: omówiłam razem 2 sprawozdania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 



Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja ŁiP projekt uchwały nie opiniowała z powodu braku kworum. 

głosowanie: 

Uchwała nr. 400/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                  

do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi 

Strzałki gmina Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, mpzp obejmujący obszar 

część wsi Strzałki i części wsi Osada przyjmowany był w 2018 roku, wówczas był obarczony poważnym 

błędem wynikającym z braku naniesień budynków na jednej z działek, a zaprojektowane w tym 

miejscowym planie były drogi które przechodziły przez te budynki i to jest ten obecny dzisiaj uchwalany 

mpzp po prostu naprawia ten błąd. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych w tym 

punkcie chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 401/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Gostynin na lata 2022 – 2025. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zgodnie z art. 87 ustawy 

z dnia 23 lipca 2003 roku o Ochronie Zabytków i opiece nad zabytkami ustawa nakłada na Gminę 

obowiązek sporządzenia programu opieki nad zabytkami, zgodnie z obowiązującymi przepisami gminny 

program opieki nad zabytkami opracowuje się na okres 4 lat. Program ma na celu w szczególności: 

uwzględnienia uwarunkowań ochrony zabytków w tym krajobrazu kulturowego i dziedzictwa 

archeologicznego łącznie z uwarunkowaniami ochrony przyrody i równowagi ekologicznej, 

zahamowanie procesów degradacji zabytków i doprowadzenie do poprawy stanu ich zachowania, 

wyeksponowanie poszczególnych zabytków oraz walorów krajobrazu kulturowego, podejmowanie 

działań zwiększających atrakcyjność zabytków dla potrzeb społecznych, turystycznych i edukacyjnych 

oraz wspieranie inicjatyw sprzyjających wzrostowi środków finansowych na opiekę nad zabytkami, 

określenia warunków współpracy z właścicielami zabytków, eliminujących sytuacje konfliktowe 

związane z wykorzystaniem tych zabytków, podejmowanie przedsięwzięć umożliwiających tworzenie 

miejsc pracy związanych z opieka nad zabytkami. Przyjęcie programu opieki nad zabytkami umożliwi 

Samorządowi Gminy wykonywanie zadań własnych w zakresie ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami. W związku z powyższym uznaje się za zasadne przyjęcie przedmiotowej uchwały i pozwoli 

nam to w przyszłości ubiegać się o dofinansowanie zewnętrzne w tym zakresie. Jest to dokument 

obszerny i zachęcam do zapoznania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuje Panie Wójcie, czy w tym punkcie 

ktoś chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 402/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Marek Balcerzak. 

 

 



Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru 

sołtysa wsi Klusek oraz wyznaczenia terminu i przewodniczącego zebrania.   

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w związku ze złożoną 

rezygnacją na piśmie przez Panią Sołtys sołectwa Klusek jesteśmy zmuszeni wyznaczyć termin 

zebrania celem wyborów nowego Sołtysa dla Sołectwa Klusek. Proponujemy datę 8 lipca 2022r., na 

godz. 17.00 w GCKiTWGG w Białem, a na przewodniczącego zebrania proponujemy Radnego Romana 

Murawskiego. 

opinie:  

Komisja ŁiP projekt uchwały nie opiniowała z braku kworum. 

głosowanie:  

Uchwała nr 403/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 12 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

pomnika przyrody – alei drzew - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 202/10 obręb Białe, gmina 

Gostynin. 

Na salę posiedzeń wrócił Radny Marek Balcerzak. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado na postawie ekspertyzy 

dentrologicznej wykonanej przez firmę zewnętrzną  występujemy o zdjęcie statusu pomnika przyrody 

dla części drzew w 2 alejach lipowych  w m. Białe, w 1 alei zdejmie się dla 35 drzew, w kolejnej uchwale 

dotyczącej innej alei zdejmujemy 1, aleja dotychczas składa się z 14, będzie składała się z 13.  

Na salę posiedzeń wrócił Radny Marek Balcerzak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych w tym punkcie chciałby zabrać głos?  

opinie: 

Komisja RG zaopiniowała pozytywnie 

głosowanie: 

Uchwała nr 404/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

pomnika przyrody – alei drzew - zlokalizowanego na działce o nr ewid. 199 obręb Białe, gmina Gostynin. 

Tutaj Pan Wójt już wyjaśniał sprawę, czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 405/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                     

do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rada tutaj poddajemy 

komunalizacji 2 działki, jedna położona w m. Klusek, dz. nr 115 o pow. 0,2372ha., i w Marianowie 

Lucieńskim działka nr 184 o pow. 0,2776ha. Są to działki stanowiące własność Skarbu Państwa,                

z możliwym komunalizowaniem na rzecz Gminy, w przypadku tej 1 działki w m. Klusek mamy na myśli 

potem przeznaczenie dla potrzeb sołectwa Klusek, 2 działka w Marianowie Lucieńskim komunalizując 

ją z myślą o przyszłej ewentualnej sprzedaży tych działek. Wczoraj na Komisji też padały pytania o inne 

komunalizacje działek, ja mam w tej chwili wykaz z referatu jakie działki są w trakcie realizacji czy              



to poprzez zasiedzenia, czy komunalizacje, jeśli Państwo są zainteresowani to zapraszam do siebie, 

wskaże które są w trakcie realizacji. 

opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 406/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gostynin na rok szkolny 2022/2023. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: podjęcie tejże uchwały jest konieczne do tego aby w następnym 

roku szkolnym 2022/2023 Urząd Gminy mógł rodzicom dzieci niepełnosprawnych zwracać koszty 

dojazdu do szkół innych ośrodków szkolnych. Dziękuję. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 407/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                    

do protokołu. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 125/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia  20 stycznia 2012 r. w sprawie utworzenia 

Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: w Gminie Gostynin jest 5 punktów przedszkolnych i  wszystkie           

te uchwały i zmiany w tych uchwałach dotyczą tego samego, chodzi o to, że mają taki sam zakres, one 

zostały szczegółowo omówione na Komisji Oświaty w dniu wczorajszym, wynikają z zastosowania 

zapisów uchwały do przepisów prawa oświatowego, a także wynikają z potrzeb rodziców. 

Najistotniejsze zmiany jakie Pan Wójt chciałby na Państwa zwrócić uwagę  i uwagę mieszkańców Gminy 

jest fakt, iż punkty przedszkolne obecnie działały 8 godzin, po wakacjach czyli w nowym roku szkolnym 

nadal będą działały 8 godzin, jednakże na wniosek rodziców dzienny wymiar zajęć może zostać 

wydłużony do 10 godzin, jeżeli będzie taka potrzeba i będą takie potrzeby rodziców wszystkie punkty 

przedszkolne działające w Gminie Gostynin mogą pracować 10 godzin. Punkty przedszkolne będą 

funkcjonować przez cały rok szkolny to znaczy od poniedziałku do piątku, godziny punktów 

przedszkolnych będą ustalane przez Dyrektora szkoły, punkty szkolne pracują od poniedziałku do piątku 

z wyjątkiem dni ustawowo wolnych od pracy czyli sobót i niedziel, oraz przerw ustalonych przez organ 

prowadzący. Opiekę nad dziećmi w punktach przedszkolnych sprawować będą tylko i wyłącznie osoby 

posiadające odpowiednie kwalifikacje do zajmowania stanowiska nauczyciela wychowania 

przedszkolnego. Chciałam jeszcze dodać, że w tym roku szkolnym Pan Wójt już wydał zarządzenie 

zgodnie z którym  w m-cu lipcu otwarte będą punkty przedszkolne w SP w Lucieniu, Emilianowie, 

Sierakówku, ponadto zgodnie z przepisami prawa oświatowego oddziały przedszkolne w tychże 

szkołach czyli Lucień, Emilianowie, Sierakówku i w Zwoleniu również będą pracowały w m-cu lipcu, 

wynika to z tego że te szkoły obsługiwane są przez kuchnie w SP w Lucieniu, natomiast jeżeli chodzi    

o m-c sierpień  otwarte będą punkty przedszkolne w Białotarsku i w Solcu oraz oddziały przedszkolne 

w Białotarsku i Solcu i oddziały przedszkolne w Teodorowie i Sokołowie, to też wynika z tego, że te         

4 szkoły obsługiwane są przez kuchnie w Białotarsku. To wszystko dziękuję, to są najważniejsze 

zmiany. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska dziękuję Pani Sekretarz, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 



Uchwała nr 408/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: chciałam tylko dodać, że wszystkie godziny zajęć czyli te 

obowiązkowe 5 godzin i dodatkowe 5 godzin są nieodpłatne bo takowa uchwała była podejmowana 

kilka lat temu przez Wysoką Radę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska dziękuję. 

 

Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 126/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia  20 stycznia 2012 r. w sprawie utworzenia 

Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Lucieniu. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 409/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 21-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 127/XVI/2012 Rady Gminy Gostynin z dnia 20 stycznia 2012 r. w sprawie utworzenia 

Integracyjnego Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r.                

w Emilianowie. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 410/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                   

do protokołu. 

 

Do punktu 22-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 211/XXXV/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 28 września 2017 r. w sprawie 

utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w 

Sierakówku. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 411/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                    

do protokołu. 

 

Do punktu 23-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr 229/XXXVII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia  29 listopada 2017 r. w sprawie 

utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku. 

opinie: 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 412/XLI/2022 została zaopiniowana pozytywnie 13 głosami za i stanowi załącznik                    

do protokołu. 

 

Do punktu 24-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 



Radna Ewa Michalska: bardzo bym prosiła Panią Przewodniczącą o odczytanie również pisma, które 

kieruje Wojewoda do nas do rady. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: każdy z Radnych otrzymał takie pismo na 

e-maila i mógł się z tym pismem zapoznać. 

Radna Ewa Michalska: rozumiem, że to jest kłopot żeby Pani Przewodnicząca przeczytała? 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: nie jest to kłopotem. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: wszyscy taki sam materiał dostaliśmy, każdy został poinformowany 

prawda Panie Mecenasie. 

Mecenas Konrad Wypych: to jest kwestia organizacyjna. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: to Przewodnicząca decyduje o tym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: w związku z tym, że te materiały zostały 

przesłane do Państwa Radnych ja odczytam projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu Radnego. 

Na podstawie art. 383 § 1 pkt 5 i § 2, ustawy z 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy (tj. Dz.U. z 2020 r. 

poz. 1319 ze zm.) oraz art. 18 ust. 2 pkt. 15 w zw. z art. 24f ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                  

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2022 r. poz. 559) Rada Gminy Gostynin uchwala co następuje: 

Stwierdza się wygaśnięcie mandatu Radnego Rady Gminy Gostynin Pana Mirosława Nowackiego            

z powodu zarzutu naruszenia przez niego zakazu z art. 24f ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                     

o samorządzie gminnym. 

Wykonanie uchwały powierzyć Przewodniczącej Rady Gminy. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia uchwały. 

Uzasadnienie: 

Pismem z dnia 28.12.2021 r. grupa Radny Rady Gminy Gostynin wniosła o podjęcie działań 

wynikających z art. 383 § 2 w zw. z art. 383 § 1 pkt 5 Kodeksu wyborczego w związku z „naruszeniem 

ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykonywaniem określonych w odrębnych przepisach 

funkcji lub działalności przez Radnego Mirosława Nowackiego”. Sprawa została skierowana do Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin, celem przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego. Podczas posiedzenia Komisji w dniu 16.03.2022 r. przyjęto wniosek dotyczący 

przygotowania projektu uchwały w ww. sprawie.  

Zgodnie z art. 383 § 1 pkt 5 Kodeksu wyborczego, wygaśnięcie mandatu radnego następuje m.in.             

w przypadku naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykonywaniem określonych 

w odrębnych przepisach funkcji lub działalności. Zgodnie z § 2 wskazanego przepisu, wygaśnięcie  

mandatu radnego stwierdza rada w drodze uchwały. 

W związku z tym, że uchwała była podejmowana jakiś czas temu i nie została podjęta, Wojewoda 

Mazowiecki poprosił o podjęcie ponownej uchwały w tej sprawie i treść pisma od Wojewody została 

przekazana wszystkim Państwu Radnym do wiadomości, w związku z tym każdy miał możliwość  

zapoznania się z tym pismem. W związku z tym uważam, że nie ma konieczności odczytywania takiego 

pisma. 

Radna Ewa Michalska: to jeszcze mam pytanie do Pana Mecenasa bo Pan przygotowuje uchwały, czy 

w procedowaniu jest problem bo uzasadnienie jest identyczne jak było procedowane w poprzedniej 

uchwale, powinno być uzasadnienie rozszerzone przynajmniej o to że zostało procedowane na sesji       

z 30 marca i nie zostało podjęte i tutaj  to, że Wojewoda wzywa o podjęcie takiej uchwały. 

Mecenas Konrad Wypych: w uzasadnieniu uchwały powinno dotyczyć przede wszystkim motywów 

rozstrzygnięcia danego zagadnienia, nie koniecznie musi on uwzględniać jakby co się działo                          

w procedurze wcześniej, czyli oczywiście nie ma przeszkód żeby w uzasadnieniu uchwały wpisać że 

była podejmowana, głosowana uchwała, ale nie uzyskała większości i wpłynęło pismo Wojewody ale 

nie uwzględnienie tych informacji w samej treści uzasadnienia nie ma znaczenia dla uchwały ponieważ 

uzasadnienie daje motywy merytorycznej kwestii której rozstrzyga, natomiast merytoryczną kwestią 

wygaśnięcie mandatu, a nie co się działo jakby po drodze do głosowania tej uchwały dzisiaj.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: z ktoś z Państwa chciałby zabrać jeszcze 

głos? 

Radna Ewa Michalska: rozumiem, że Pani Przewodnicząca nie czyta tego pisma Wojewody, jest to jakiś 

problem? 



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ja to pismo odczytałam i każdy z Radnych 

pismo otrzymał do zapoznania się. 

Radna Ewa Michalska: sesja jest ogólna, oglądają nas mieszkańcy i chcieliby wiedzieć o co chodzi, bo 

tak to mają tylko lakoniczne jakieś informacje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: jeżeli chodzi o sprawę Radnego Mirosława 

Nowackiego ta sprawa była już omawiana na komisjach tak jak tutaj padło w projekcie uchwały, Państwo 

Radni znają temat, także  możemy przystąpić do podjęcia uchwały.  

Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Brak. 

Pan Mirosław Nowacki nie bierze udziału w głosowania. 

głosowanie: 

Uchwała nie została podjęta, 5 głosów za, 7 głosów przeciw. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Marek Balcerzak. 

 

Do punktu 25-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących 

komisji  o realizacji wniosków komisji. 

Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała, 

Komisja BiF wniosków nie wypracowała,  

Komisja ŁiP wniosków nie wypracowała,  

Komisja RG wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 26-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do przesłanego protokołu? Brak. 

głosowanie:  

Protokół z obrad XL Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za. 

 

Do punktu 27-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Ewa Michalska: powiem tak, że bardzo mi przykro że Rada nie stanęła na wysokości zadania 

czyli pismo od Wojewody które ponagla i mówi o łamaniu prawa i Radni głosują wbrew temu świadczy 

o wszystkich, o całej naszej Radzie, nie tylko o części Radnych która była przeciw i źle to świadczy 

również o Radzie w Gminie Gostynin, w tym momencie ja się tutaj nie utożsamiam o punkt 24 powinien 

zostać niestety przegłosowany przeciw, ale jeżeli koledzy Radni i koleżanki były innego zdania, Pani 

Przewodnicząca również, bardzo mi jest przykro. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: tutaj jeżeli odniosę się do tej poprzedniej uchwały, 

każdy Radny ma prawo zagłosować zgodnie ze swoim sumieniem, poglądem, jeżeli ta kwestia jest tak 

wyglądająca to czekamy na dalsze decyzje Sądu. 

Radny Kamil Balcerzak: ja Panie Wójcie chciałem zapytać o sprawę zarządzenia które dzisiaj Pan 

wspominał w sprawozdaniu z okresu międzysesyjnego, chodzi mi o zarządzenie 57 na jakim etapie jest 

Komisja, która została powołana jeżeli chodzi o procedowanie, rozpatrywanie problemu i jakie zostały 

podjęte dalsze kroki w tej sprawie, albo ewentualnie kiedy zakończą się prace Komisji. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado oczywiście prace Komisji 

trwają, zgromadzony jest dosyć duży materiał w tej sprawie, jesteśmy na etapie też analizy ankiet 

poprzez Komisje, które poprosiliśmy żeby spłynęły ze szkoły takie anonimowe, jest ich dużo. Komisja 

jakby niezwłocznie zaraz po sesji Komisja się tym zajmie i czekamy jeszcze w tej chwili też na piśmie 

została wezwana Pani Dyrektor do złożenia wyjaśnień i na to czekamy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych  

chciałby zabrać głos?  

Radna Jolanta Sulma: Panie Wójcie mam pytanie dotyczące drogi do Leśniewic przez Anielin, 

chciałabym prosić o uzupełnienie dalej tej drogi w Anielinie, dzisiaj jadąc przez tą drogę zauważyłam 



takie zdarzenie dotyczące, żeśmy to zgłaszali na zebraniu sołeckim taki problem który dotyczy tego 

mostku który się kończy w drodze Anielin - Leśniewice i to jest już w Leśniewicach w miejscowości,  

ale się zawęża z powodu lania wody i to też tam trzeba się zwrócić do Sołtysa żeby monitował tą sprawę 

bo jest bardzo wąsko, a tam jest Zakład Pracy duży i proszę o to, bo w chwili kiedy jechałam to widziałam 

to niebezpieczeństwo.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dobrze, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie ja wcześniej mówiłem o tym nieskończonym remoncie tych 

dróg na moim terenie, w sumie nie było wtedy to możliwe, było to takie doraźne utwardzenie tych dróg, 

ale tyle czasu i dalej nic się nie dzieje, przyjdą następne deszcze  i będzie to samo, a więc prosiłbym 

Pana Wójta żeby Pan się tym zajął, ja już rozmawiałem w Solcu, każdy wzrusza ramionami, nie ma 

kruszywa, ale było kruszywo i druga sprawa mieszkańcy Kozic się pytają odnośnie tego wiatraka, Pana 

będą prosić o jakieś spotkanie, czy te odległości tam się zmieniły, czy Pan Wójt na ten temat coś wie, 

bo oni cały czas podejmują tą sprawę odnośnie tych działek budowlanych. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: sprawa odległości lokalizowania inwestycji od wiatraka jest         

w procesie legislacyjnym, taki projekt uchwały jest Rządowym Centrum legislacyjnym i określa on nam 

500m. to potwierdzam, ale to po prostu musi przyjąć Parlament tą zmianę. 

Radny Stanisław Wasiński: po prostu Pani Sołtys pyta, a odnośnie uzupełnienia dróg? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: to z Zakładem Komunalnym w kontakcie będziemy. 

Radny Stanisław Wasiński: to poprosiłbym o to i obcięcie poboczy, prawie na całym terenie są 

poobcinane, a u nas nie na naszym terenie. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie odnośnie dróg  i kruszywa i uzupełnienia ubytków w drogach, 

chodzi mi o naprawy bieżące, nie z funduszu sołeckiego, ostatnie informacje jakie otrzymałem to wynika, 

że przetarg jest tylko zorganizowany na bazie funduszu sołeckiego i pytanie moje jest takie czy będzie 

możliwość zakupienia dodatkowego tłucznia na naprawy bieżące, w zaznaczam, że na moim terenie 

Osiny – Jastrzębia są bardzo duże potrzeby w zakresie tego tłucznia. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: wzorem lat ubiegłych corocznie staramy się w trakcie roku 

jeszcze znaleźć środki które z Panią Skarbnik nad tym tematem się pochylimy i spróbujemy jeszcze 

jakieś środki wygospodarować  w trakcie roku, żeby dodatkowy zakup kruszywa zrobić. 

Radny Kamil Balcerzak: jeszcze przypomniało mi się Panie Wójcie, mianowicie temat problemu                  

z światłowodem dotyczy także mojego obszaru, firma która projektuje i zbierała uzgodnienia od 

mieszkańców czy będzie mogła przejść wzdłuż tego terenu, w zasadzie zakończyła swoją  prace, 

natomiast spotkaliśmy się z problemem z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, która nie 

wyraziła zgody na przejście światłowodu wzdłuż pasa drogi krajowej, w związku z tym większa połowa 

Sierakówka i Sierakowa pozbawiona byłaby przejścia przez światłowód, firma która w terenie pracuje 

informuje mieszkańców, że w związku z tym, iż wymagałoby to bardzo przeprojektowywania i bardzo 

dużo prac od podstaw przygotowywania dokumentacji, że prawdopodobnie tego się podejmie i tutaj jest 

obawa mieszkańców, że nie będą mieli możliwości dostępu do tego światłowodu, jakbyśmy to mogli 

zbadać z ramienia Urzędu czy rzeczywiście tak jest i co ewentualnie możemy w tej sprawie podziałać 

żeby tak się nie stało. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dobrze, oczywiście w tej sprawie będę się kontaktował z firmą 

FONON i jaki oni mają ewentualnie pomysł. 

Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie ja bym prosił może o taką w tej kwestii odnośnie tych dróg ze 

środków niewygasających, o takie może przyspieszenie położenia tych poboczy na tych drogach 

zrealizowanych, ja wiem że warunki atmosferyczne nam nie sprzyjały ostatnio i firma ma poślizgi, ale te 

krawędzie są dość wysokie przy tych nowo wybudowanych asfaltach i już z tego co wiem dochodziło 

do uszkodzeń  pojazdów i jeżeli można to przyśpieszyć te pobocza to prosiłbym o interwencję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak najbardziej jest znany mi temat i dosłownie wczoraj 

rozmawiałem z wykonawcą, że miał po południu zacząć te pobocza rozkładać, może dzisiaj to realizują. 

Radny Piotr Lemański: dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: W najbliższą niedzielę 26 organizujemy zawody strażackie dla 

OSP z terenu Miasta i Gminy Gostynin, z tego co wiem zgłosiło się 12 dorosłych drużyn, więc wszystkich 

Państwa Radnych zapraszam wesprzyjmy tych strażaków ich zmaganiach i rywalizacji typowo 



sportowej, zapraszamy na plac przy SP w Białotarsku, zaproszenie jest przygotowane dla Państwa, ja 

tylko chciałem zasygnalizować, a jeszcze poproszę o głos Pana Dyrektora Cezarego Szymczaka w 

sprawie innej uroczystości.  

Dyrektor GCKiTWGG Cezary Szymczak: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo,       

w imieniu organizatorów w tym roku przeżywamy i będziemy mieli zaszczyt organizować 25-lecie 

Ogólnopolskich Plenerów Malarskich  w Lucieniu, także jak bardziej jest to wymowna liczba, chociaż 

sam Plener będzie w kolejności 23 jak to wyszło, dlaczego tak się stało i o takiej pigułce historii będzie 

można usłyszeć podczas właśnie tegorocznego otwarcia Pleneru Malarskiego, które już w najbliższą 

niedzielę 26 czerwca o godz. 18.00 i w imieniu organizatorów, Pana Wójta Gminy Gostynin,                       

SP w Lucieniu na czele z Panią Dyrektor i mojej skromnej osoby serdecznie zapraszamy wszystkich 

Państwa na to otwarcie, ale również przede wszystkim na zakończenie. Zakończenie wzorem lat 

ubiegłych Plener, który będzie trwał przez okres 7 dni, tydzień czasu i na zakończenie już o 15:30 

wystawa, wernisaż prac poplenerowych tutaj w części właśnie bankietowej szkoły, a następnie                    

o  godz. 17:00 uroczyste zakończenie Pleneru Malarskiego połączone z koncertem o wymownym tytule 

Paryż i Barcelona w Lucieniu, ponieważ jest przewidziany koncert muzyki francusko-hiszpańskiej             

w wykonaniu świetnej wokalistki ………………. z zespołem z Płocka. Serdecznie zapraszam wszystkich 

Państwa, ale również oczywiście mieszkańców Gminy Gostynin  i nie tylko, turystów przebywających   

w tym czasie  na terenie naszej Gminy tutaj do Lucienia, 3 lipca godz. 15:30. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska Dziękuję 

 

Do punktu 28-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 12.30. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy, Sekretarzowi 

Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLI Sesji Rady Gminy       

i zamknęła je. 

 

 
Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

         

               Przewodnicząca Rady Gminy 

         Renata Kędzierska 


